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20221101-MvS-1-2-Bewustzijnsportalen-Zwaanshoek-6feb2025 

Website Martijn 

Bewustzijnsportalen 

"her-denken & her-voelen uit Bron bedrading" 

Extra plaatsen beschikbaar 

Gestadig aan komt de Mensheid erachter dat gedachten en handelen niets 

anders is dan een steeds herhalende cyclus van neuronen in het Brein. 
Tijdens deze 2-daagse stappen we in de wereld van het ontworstelen uit 

deze cycli, zodat er op een stevige manier afgestemd kan gaan worden op 
de originele blueprint van de Bronrealiteiten. 

 
Kan je niet, lukt het niet, mag het niet, wil het niet, hoeft het niet, probeer het niet, 

stopt het niet? 
Ons eigen bestaan is de graadmeter van eerlijkheid en er-doorheen-zet-en 

verander-kracht in relatie tot de werkelijkheidsopschaling en uitbreiding van de 
vollere werkelijkheid.  

 
LEEF IK     BESTA IK 

IK LEEF     IK BESTA 

 
Martijn van Staveren: De Mens op Aarde hoeft niet te leren hoe de verbinding 

met zichZelf wordt gelegd, ze hoeft dat alleen maar te doen. Die route stappen we 
direct in om vervolgens vanuit eigen Intelligentie de bandbreedte te verruimen van 

denken, vervolgdenken en doorhandelen in de 3D werkelijkheid. 

Hoewel er gedacht wordt dat er van buitenaf ascentie naar de Aarde onderweg is 

(de Mens gaat ascenderen van de 3de naar de 5de dimensie...) moeten we ook 
deze gedachten compleet loslaten om grotere werkelijkheden te kunnen ontvangen. 

En deze te gaan leven en ervaren zonder spiritualiteitsmodel(len). 
 

Ben jij je ervan bewust dat vanuit een groter uitgezoomd perspectief 
dwanggedachten, dwanghandelingen en andere dwangneuroses gelijkgesteld 

moeten worden aan de dagelijkse 3D gedachten en 3D neuroses? Er wordt in onze 
werkelijkheid veel te weinig gesproken over hoezeer neuroses het leven bepalen én 

beperken! Een neurose is een frequentieveld die door het z.g. lijf heenreist, waar 
een tekort of afwezigheid is van werkelijk eigen slagkracht! 

 

Achter onze 3D werkelijkheid (samentrekking van frequentievelden) is een grote 
hoeveelheid scenario's en bewustzijnstaal voorhanden. Je zou het ook een 

besturingsysteem kunnen noemen die de Aardse lichamen kunnen ontvangen en 
lezen. De enige obstructie is de neurose van het oude systeem! En dat ben jij, wie 

jij NIET bent! 
Zeer veel welwillende interkosmische groepen zijn stevig aan het uitzenden naar de 

Mensheid en Mensen op Aarde. En wat ze uitzenden (dit gaat als organische 
trillingsvelden dwars door de huidige frequenties heen) kan niet worden gelezen 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath &Carla                        Pagina 2 van 29                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

vanuit een oud besturingsysteem. Het is tijd jezelf uit neuroses te ontslaan. We 
moeten beseffen dat we ons ontworstelen moeten uit de vaak stilgezwegen 

geheimen vanbinnen. Contact met andere werkelijkheden en andere intelligenties, 
gaat om zoveel meer dan alleen het woord en betekenis Liefde.We hebben 

barmhartige confronterende informatie nodig. Informatie die het Origineel 
Intelligentie Bewustzijn intern kunnen laten terugkeren. 

Deze dagen ontmoeten we elkaar om een stevige verankering te gaan leggen in 
onszelf om oud bewustzijn wat dominant en sturend functioneerd te beïndigen. Om 

van hieruit de vastgelopen werkelijkheid in een heel ander Licht te gaan Zien. 
 

 
 

Aantekeningen 1 nov 22 
Deel 1 

 

Neuroses, dwangneuroses.                                                                  Opstanding 
van een geestelijke Kracht. Niet meedoen met iemand anders. In mijZelf en in het 

veld dominostenen omverwerpen. We zijn ervaringswezens. Elk moment kijken of 
het nog klopt.  

 
Bewustzijnsportalen: gaat om frequentievelden. Dat andere portalen door mij 

kunnen worden ontvangen, die ik vanuit mijZelf kan lezen. Ik moet keuzes maken. 
Communiceren met allerlei portalen, informatietrillingsvelden.  

In deze tijd opstaan als mensen en ons verbinden met onze eigen intelligentie van 
binnenuit en vandaar uit communiceren met allerlei portalen, informatie 

trilllingsvelden. Dat laat compleet andere werkelijkheid ontstaan.  
Toevoeging van andere scenario’s die uitgerold worden, er gaan dingen gebeuren 

die niet vanuit je logica tevoorschijn kunnen komen. Dat zijn uitbarstingen van de 
Kracht, van Organische Levensvelden. Gordels vastmaken en ervoor gaan zitten in 

mijZelf. En losmaken gordels waar ik aan vastzit en genieten van een wereld waarin 

dingen gebeuren die eigenlijk niet normaal zijn.  
 

Er komt nogal wat op ons af aan portalen. De keus wat in BewustZijn naar boven 
komt wat gaat aanschouwen, wat waarde geeft aan iets omdat het gevoeld wordt. 

Daarmee worden de werkelijkheden die liggen opgeslagen in deze hoeveelheid aan 
frequenties, scenario’s binnengehaald.   

M. is positief gestemd. Is het zo moeilijk om een intact houdend veld om mij heen 
te houden dus niet aan te vallen? Verwijst naar kanalen waar nogal wat geschreven 

staat. Allerlei angstvelden en negatieve programma’s. 
Bewustzijnsportalen vragen om een compleet andere manier van kijken, voelen, 

denken, uitzetten, handelen. 
Non-stop zijn we onsZelf aan het aanvallen, oordelen gedachten. 3D setting 

aanvallen op onze hoofdidentiteit.  
Verschuiving om primair biologische frequentie intelligentie van wie je bent, dus 

alles wat je voelt, wilt om dat kennis te laten maken met een hele krachtige en toch 
normale andere intelligentie van binnenuit.  

Niemand kan vertellen hoe je dingen moet doen. Staat niet in een boek. We zijn zo 

uniek, hebben allemaal een unieke frequentie, eigen binnenleven. De frequentie 
waaruit je bestaat is opgebouwd uit allerlei andere werkelijkheden. Dus je kunt niet 
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hetzelfde pad bewandelen als de ander.  
M. vertelt van ontmoeting met twee gelovigen aan het hek met een folder. Hij 

voelde zwermen van krachten uit portalen die niet bij de mens horen uit de Vrije 
Wil, die door hem heen bewegen om hem te positioneren t.o.v. die mensen om 

hem van alles te laten denken(oordelen) over die mensen. Het is belangrijk dat wij 
merken wat er door ons heen gezet wordt. 

“Hier staat iemand voor u die rechtstreeks uit het Koninkrijk komt”spreekt M. uit. 
Die parasieten bewegen ook om die twee mensen, dat kon M. zien. “in ons is alles 

aanwezig wat er in die boeken staat” 
Vrouw spreekt uit dat zij een veel groter stuk grond heeft dan M. M zegt “we zijn 

toch allemaal gelijk” Over neuroses gesproken…het zit overal in.  
 

Constant maken wij overal onderscheid in, splitsen we alles in stukken  
 

Dit land was er al voordat dit lichaam hier kwam en dit land heeft nog nooit die 

mens uitgezocht. Dat is de waarheid en al het andere zijn hyperneuroses, zijn 
gedachten die voortkomen uit een portaal die we niet zien en niet zijn.  

Als je al het Leven, alle fragmenten weer bij elkaar wilt brengen, als je dat wilt 
doorvoelen moet je met één ding rekening houden en dat is dat de enige die het 

tegenhoudt is datgene wat ik laat zien in het deel waarvan ik weet dat ik het niet 
ben en het toch door laat gaan.  

 
Klopt het dat ik met BewustZijn bezig ben of ontspoor ik weer naar die 

biologische identiteit?  
  

Hard trekken en hard werken om in het spoor te blijven van mijZelf. Niet met 
gevolggedachten verder te gaan wat er niet toe doet...uit het Nu-moment. 

 
 

Besef hoe snel we worden ontvoerd uit het Nu-moment 

 
Hoe snel we in gedachtes zitten over iets anders. Dat is cruciaal. Met alles wat er 

om ons heen gebeurt dat je moet bezig zijn met iets anders dan wat er Nu is, jij 
bent Nu in dit moment hier, alles wat daarvan afwijkt zijn pogingen om dat 

oorspronkelijke deel, het waarnemingspotentieel, om hier te zijn, te frustreren. 
Bewust worden hoe mijn biologische identiteit geprikkeld wordt en 

geprogrammeerd is.  
Je leven gaat veranderen. Aan verandering werken maar ook op al die andere 

nivo’s binnen in mijZelf moet ik ook gereed zijn. Veel mensen vertrekken dus 
voordat het startschot wordt gegeven vanuit zichzelf. Dan zie je vertraging, 

ontmoedigd, bezighouden met waar het niet over gaat. Het gaat om de eenvoud, 
de kern. 

 
Je eigen pad kiezen. De Kracht van het alleen zijn. JeZelf tevoorschijn komt als je 

alleen bent. Kan ook depressie veroorzaken omdat mijn 3 D biologsiche identiteit 
zich vasthoudt aan dingen. Sta jij hier omdat de ander hier ook staat?  

 

Chaos is nodig. Kom compleet af van je 3D denkveld! Gepoogd om het aloude 
afleidingsmanoeuvreprogramma via symposia, congressen, videofilmpjes te 
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starten. Bewust zijn van waarvoor je doet wat je doet in je bestaan.   
 

Hoe informatie zich voortbeweegt. Als je liefde voelt voor een ander dat je die als 
een veld genereert. Dat liefdeseveld/aandachtsveld wat uit jezelf voortkomt dat 

mag op geen enkele manier voortkomen uit iemand anders. Je kan elkaar weleens 
nodig hebben maar je moet het vanuit jeZelf opbouwen. Dat liefdesveld komt niet 

uit je biologische intelligentie maar uit je Oorspronkelijke Intelligentie, uit voelende 
bewustzijn, niet logica.   

 
Is het mijn biologische reactieveld of mijn Oorspronkelijke reactieveld  

 
Hoe snel wordt er gepingpongd met mijZelf? Weet “dit klopt niet” Ongeldig 

verklaren. Verantwoordelijk zijn voor wat je zelf produceert. Doe je dat niet zelf dan 
wordt er iets anders ingezet. Kwantum Fysica: je komt mensen tegen die ook 

allerlei meningen hebben als je zelf meningen hebt. Meningen over jezelf, de ander, 

de wereld is een taalfrequentie die je uitzendt waar de matrix gelijk op reageert. 
Bewustzijnsportalen van intelligentie die willen voorkomen dat jij jeZelf bent.  

Verantwoordelijkheid dragen met Bewustzijnswetenschap en schep wat ik denk, 
genereer, waar ik mee bezig ben en de communicatie die tussen mijn veld en de 

Bewustzijnsportalen zijn die niet kloppen. 
De vraag “heb jij dat dan niet” niet stellen. Hou hem bij jeZelf. Het gaat niet over 

de ander, het gaat over mij. Zuivering in mijzelf, die haal ik niet om het te 
koppelen aan iemand anders die in mijn beeld perfect is of juist niet, niet meten. 

¨dat is toch niet te doen” die emotie, wat het doet met mij, dat doorvoelen. Niet in 
de emoties die je voelt al die sporen van je biologische identiteit toestaan.  

 
Onze taak in deze lichamen een compleet andere werkelijkheid bewust te zijn. Daar 

heeft al het oude niets in te zoeken. Je hebt ervaringen nodig om het te 
doorvoelen, inzichten te krijgen en het te ontslaan uit je systeem. Ik hoef geen 

meningen te hebben.  

 
De mens is op reis en neemt afscheid van een heel oud portaal 

 
Grote verandering gaande niet in de 3e dimensie maar in bewustzijn wie ik zelf ben. 

Dat is waarom geheugen zo hapert. Ons geheugen zijn identificatiesystemen. Als 
het geheugen wegvalt wie ben je dan zelf. Ben je bereid om die knop in te drukken, 

geheugen weg. Wit scherm. Welk biologische identiteit is er dan, welk 
karakterprofiel is er dan. Wat is dan belangrijk?  

Er is geen toename van dementie maar een verhuizing van bewustzijnsportalen. 
Allianties zenden grote frequenties uit maar dat heeft geen zin als de mensen 

meningen hebben of meten vergelijken. Word wakker en besef dat een deel van mij 
is ingepakt met leugens en misleidingen.  

Last hebben van geheugen, verstoringen hebben te maken met verhuizing die 
plaatsvindt in mijzelf.  

 
Wie ben je in dat moment als het geheugen uitvalt? Het hangt ervan af welk 

geheugen ervoor terugkomt! Dat is het! Frequentievelden. Betrap mijZelf in de 

leugens over MijZelf. In de gedachten!  
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Dwangneuroses laat ons iets zien, trekken veel energie weg en dat maakt dat we 
sterfelijk zijn daardoor. Stoppen!  

Geen onderscheid, wel zien wat er is binnen in mijZelf. Elkaar daarin bevragen “wat 
ben je nu aan het doen” “kijk er eens naar” “wat denk je nu”  “waarom doe je dat” 

vanuit vriendschap naar een doorbraak te kunnen.  
Het gaat er niet om dat we hier zijn om contact te leggen met buitenaardsen, we 

zijn hier om ons Innerlijke Koninkrijk te openen.  
Dat kan niet met dwangneurotische gedachten en beelden over jeZelf die niet 

kloppen. On-archonten.  
 

Slagvaardige coherente energie is nodig. Dat kan niet als je zo over elkaar blijft 
denken. Die energie opbouwen en laat stromen. Als je elkaar vaker ziet kun je dan 

ook die archon verslaan dat je niet dingen over elkaar gaat denken. Als dat wel 
gebeurt bewust zijn dat het niet op groepskrachtenergie is maar dat dat aan jezelf 

ligt en ben je in een neurotische toestand en tekort aan inzicht eigen vermogen.  

Met elkaar zit als één familie, met één stem vanuit het hart, en weten dat we dit 
samen met elkaar weten.  

 
Hoe kan ik stappen zetten in samenwerken als ik zelf vastzit in 3d 

dwangstoornissen?  
M. heeft nog niemand ontmoet die vrij is van dwangstoornissen. De boodschap 

wordt steeds helderder en groter maar de afgescheidenheid wordt ook krachtiger. 
Neurotische gedachten, biologische gedachten dat er afgescheidenheid plaatsvindt 

door de gedachte van iemand over een groep of persoon. 
Koninkrijk laten stralen, liefde en goedheid naar mensen kunt voelen welke plek ze 

ook innemen. Dat is de echte Taal. Niet ontkennen wat ze doen maar die mensen 
zijn verbonden met bepaalde portalen.  

  
 

Uit alle meningen stappen 

In mijZelf stappen 
  

MijZelf nog dieper ontleden. In kaart brengen wat wel/niet klopt. Als ik het 
Koninkrijk, de vrijheid van BewustZijn in deze wereld mee wil dragen en ben dan 

moet ik kijken naar hoe mijn leven is en naar wat ik doe.  
M. verwijst naar interview pas op EO met Hugo de Jonge in een kerk. Is 

studiemateriaal om te kijken of de licht brand in mij. In dat interview kwamen 
mooie portalen tevoorschijn. 

De liefde moet opengaan in mijn bewustzijn in de liefde voor wie die ander is en de 
kracht van de ander weer opent. Je kunt niet doen alsof.  

Koninkrijk in mijZelf overeind houden, constant.  
 

Spreek ik met een ziel? Er is geen ziel. Het enige echt ware is dat wat je nu voelt! 
“waar ga ik heen als ik doodga” “dat is allemaal bedacht. 

Het enige wat er is is dit moment en dit moment, niet over 5 min., dat moet waar 
zijn.  

Missie: verbinding leggen tussen biologische reactievelden/identiteit met de 

Oorspronkelijke kant. Hoe breng je dat bij elkaar? 
In deze werkelijkheid drukt alles op mij. Door de gewenning van de druk, de 
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verdichting die op mijn BewustZijn duwt in situatie terecht gekomen zijn waarin de 
3D identiteit het voor het zeggen heeft. Gedachten te hebben, bewustzijn te 

hebben die niets met mij te maken hebben. De frequentievelden die de mensen 
bestuurt hebben aanhechting nodig op de mens 3d bewustzijn.  

M. heeft totale desinteresse in deze wereld, hij heeft een enorme interesse die niet 
overeenkomt met de situatie hier. Het is onzin maar dat is het niet want je moet 

eruit dus praat je erover. 
Daar waar de logica weg is is de Bron.  

 
M. ervaart het lichaam bij geboorte als een voorgeprogrammeerd stuk vlees. Heeft 

naar niet ter zake doende onderwerpen moeten luisteren. Hij merkte op dat het 
lichaam allerlei dingen wilde denken die ingeleid werden door de omgeving. De 

gedachten werden aangezet door mijn omgeving. De omgeving duwt tegen mij aan, 
frequentievelden, die prikkelen mij, komen trillingsvelden en dat worden 

gedachten. Absurd om dingen te denken door je omgeving. Dat is een ernstige 

dwangstoornis, een neurose. 
Onze innerlijke bloem, onze eigen Koninklijke intelligentie kunnen ontgrendelen, 

dat kan alleen als je informatie ziet, voelt en doorleeft. De Kracht is er ook. Prikkels 
van buitenaf worden doorzien en je richt op je op jezelf binnen in het Nu dan komt 

die als een schokgolf van emoties in je bewustzijn terecht en ben je weer jeZelf.  
De omgeving mij laat denken wat ik moet denken om door bepaalde 

frequentievelden te lopen, leven, om niet wakker te worden. 
Het zit veel dieper dan we willen weten. Als je dit tot op het naadje benadert dat je 

echt tot leven komt en dat je zegt “hier ben ik” dan voel je en weet je hier ben ik. 
Vibratieveld van bewustZijn moet eerst terugkeren. Elkaar met bewustZijn 

assisteren. Als mensen samen zijn zonder te moeten spreken over deze 
onderwerpen.  

De drukkende omgeving is de dwangneurose.  
Je kan pas de deur doorlopen als er geen negatieve lading of voorspelling aan dat 

moment vastzit. 

 
Zet alle kanalen open, wees nergens bang voor, vanuit warmte en liefde openen en 

die klauwen van denken dat je iets niet kan of dat het negatieve gevolgen heeft, 
laat dat ontspannen.  

Dat is de reden dat deze werkelijkheid zo stevig op ons inbeukt. Wat er nu in 
beweging is gezet wat we nu zien wat uit een portaal komt en wat beëindigd wordt. 

Die werkelijkheid leunt tegen de mensheid aan waardoor wij dingen gaan denken. 
Deze werkelijkheid is een portaal. Het openen van andere portalen, scenario ‘s die 

hier ook horen te zijn is een Kosmisch gevecht en dat gevecht gaat over jou/mij. 
Besef dat je Levens- en LiefdesKracht bent, dat is de start en daarmee keer je 

terug in je Ambassadeurspak. Mijzelf onder de loep nemen. Geef mijzelf de 
mogelijkheid om anders te reageren.  

 
M. moet constant niet voldoen aan situaties die proberen macht te krijgen over 

hem, er telkens weer uitstappen en mensen teleurstellen. 
Het wordt tijd dat iedereen beseft dat er geen contracten zijn, geen afspraken, 

geen verantwoording, geen consequenties. Als iets toch anders loopt, dan gaat het 

zo, wat moet een mening daar dan bij?  
Doen wat je te doen hebt. Je kunt het niet uitstellen, je moet tot het naadje van de 
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kern uitkomen. Daar ontmoet je je Oorspronkelijke Ware Zelf. De reis naar binnen.  
 

Reactie van anderen op jou is een reactie van deze werkelijkheid die op je leunt om 
jou op andere gedachten te brengen. Daaruit en er weg van gaan.  

Kijk naar je bestaan. Welke overeenkomsten heb je gesloten. Waar zit je in.  
“ik kan het niet” = een leugen. Ik ga niet mee in de gedachte dat je het niet kan 

maar dat je het wel kan. Ik ga geen vriendschap aan met dat soort informatie. De 
waarheid is ook niet dat jij het moeilijk hebt en dat je het niet kunt, dat je dingen 

verkeerd doet, nog dingen moet leren…. 
Een houding van “goh nou wat naar dat jij dat niet kan, ohhh” “kan ik iets voor je 

doen” dat is de werkelijkheid die tegen mij aandrukt, dat zijn de acceptatievelden. 
Daarmee geef je aan “parkeer het maar hier neer” dan ben je deelgenoot van die 

leugen en dat is geen liefde. Andere positie innemen!! 
Je weet “dit is niet waar” niet in gedachte. Dus geen mening over de ander of lid 

zijn van de gedachten van de ander, beschouwen als oninteressante ervaring, dan 

crasht het bij de ander. De trillingsvelden die binnenin ons komen genereren de 
gedachtevelden, daar identificeren we ons mee en borduren we op verder.  

 
De buurman is de buurman van Nu en niet van gisteren. Niet ontkennen of 

vergeven. In het moment Nu de ander begroeten vanuit wie ik op dat moment ben.  
 

Goed opletten wat hier (in deze werkelijkheid) nu gaat gebeuren.  
 

Deel 2 
 

Ja het mag duidelijk zijn dat wat we met elkaar in deze wereld aan het doen zijn 
iets heel groots is. En dat het zich voltrekt via ons, in onszelf, dat mag ook duidelijk 

zijn. Dit muziekstuk van Jurassik Park is een vertaling, in frequentie, de roep van 
de aarde, de roep van de natuur, de dieren, het welzijn van al het leven dat je als 

het ware als een hoeder geroepen wordt in jezelf om te gaan staan!  

Ik verklaar mijZelf als terug hier op deze aarde! Het is de tijd dat we dat allemaal 
gaan doen.  

 
Verklaar op jouw manier jeZelf terug op deze aarde, in deze wereld! 

 
En misschien moet je wel ergens een traantje pinken dat je kunt voelen dat je voor 

lange tijd afwezig bent geweest of bezig bent geweest met dingen waar het niet om 
ging. En niet persé alleen in deze wereld hier maar misschien wel ook in andere 

werelden. Nu zijn we hier en de mens keert terug. Deze schilderijen, tekeningen, 
hologrammen krachtvelden die hier staan zij spreken via hier maar ook via die 

frequenties gewoon tot de mens wie wij zijn. Die Kosmische Warriors van daar die 
alles doormidden knippen en staan voor wat er werkelijk is en al die afleidingen 

weg. Rechtsreeks maken zij contact met wie wij zijn. En juist daarom heb ik het 
met jullie over de woorden dwangstoornis, 3D biologische intelligenties, 

afledingsmanoeuvres en ook naar de details toe te reizen van waar dat in details 
ook nog zit. Want wij zijn sterren in het vinden van grote blokken beton maar denk 

er goed om dat dat blok beton boven op zandkorrels ligt. Dus als je denkt dat je het 

blok beton weg hebt gehaald dat je dan ook nog weet van ja maar dat is niet het 
eind. Het ligt er als een afleding. Dus ook de grote dingen die in ons huizen dat we 
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die ook in de details kunnen vinden.  
Om ons duidelijk te maken dat de Taal van Ooit weer terugkeert in ons! En dat 

gebeurt alleen in de zuiverheid.  
 

Deze beschavingen en vele anderen die achter portaalfrequenties ja bestaan om die 
frequenties hier ook te brengen, die zijn zich zeer bewust van de noodzaak om tot 

een vertraging te komen voor de mens op aarde, dat zijn wij nu zelf, en STOP. Zij 
weten het dat we dat moeten doen met ons brein, met onze gedachten, onze 

denkvelden, onze trauma’s onze bevoorrading van betekenissen om de echte Taal 
van wat je werkelijk bent in het moment te kunnen ervaren. Bewuszijnskanalen is 

wat we zijn.  Voor hele lange tijden wordt er door veel andere beschavingen 
gekeken en ergens in jouw blauwdruk, ik weet dat zeker, ik vul dat niet in, maar ik 

weet het omdat alle krachtdragers, alle vrijdheidwezens dat in zich dragen. Ergens 
in de blauwdruk van jouw bewustzijn daar ligt opgeslagen dat jij in andere tijden, in 

andere werkelijkheden zelf wachtende bent geweest, hebt gekeken vanuit grote 

Kosmische beschavingen keek naar werelden waarin mensen of andere wezens 
leefden die d.m.v. bepaalde niet vrije keuzes van andere intelligenties verstrikt 

raakte. En dat zit in de blauwdruk. Die missie die is jou bekend. En ik praat je dat 
hier niet aan en ik zeg niet hoe dat in elkaar zit, want dat is niet aan mij om dat te 

zeggen. Maar ik weet dat die blauwdruk in jou, jouw blauwdruk dat draagt, dat is 
bekend. En nu ziten wij zelf in deze wereld hier en nu wordt er door onze grote 

sterrenfamilies/vriendschappen wordt er naar ons gekeken hier om dat in onszelf 
nu ook hier open te zetten en het ook hier onder controle te brengen maar wel de 

controle vanuit jezelf. Dus de grillen van het brein pnder controle brengen. En niet 
door het te willen controleren vanuit het brein maar door de vrijheid te geven 

vanuit het hart. En dat kunnen wij, want we hoeven niet te lijden. Dus waar wij het 
met elkaar over hebben is een directe stap binnen de tot standkomen tussen 

contact hier op de aarde en vele andere sterrengroepen die vanuit de Vrije Zone 
contact met de aarde moeten opnemen. Het is niet een kwestie van mogen, het is 

moeten. We spreken hier niet meer over mogen, het is moeten. Het is niet zo dat 

er een kracht achter zit wat het verplicht maar het moet zoals jij ook voor jezelf 
weet hier in deze wereld dat het open moet, je kunt niet anders. Je kunt niet 

gesloten blijven leven.  
 

Dus er is een kracht, dat is het moeten! Het moeten vanuit mijzelf. Dit is een 
belamgrijk onderdeel van de parasitaire besmetting onder controle krijgen! Dit mag 

best gezegd worden hoor. Dit kon ik 4 jaar geleden nog niet zeggen. We hadden 
nog niet zoveel vibratie met ons bewustzijn ingebracht dat dat gezegd kon worden 

want dan werden er allerlei dingen over gedacht. Maar dat is wel wat nodig is om 
die archontische besmetting instructie om die onder controle te brengen want het 

heeft niks te maken met mij en ik hoef ook niet gebukt door het leven te gaan.  
Hoofd omhoog, hart open, en als je een dag hebt wat nutteloos lijkt of is dan is dat 

een gedachte!  
Ja laat de stilte hier maar eens helemaal binnenkomen…wauw wat kan dat brein en 

die biologische intelligentie er helemaal mee doen? Maar dat is interessant… Dan 
komen we binnen in onszelf, want ik moet helemaal namelijk niks doen, in deze 

wereld is er wel van alles nodig maar je moet dat niet doen. Dus er is een 

scheidingslijn, ik zaag hem maar doormidden, dus een deel van wie ik ben, een 
deel van wie jij bent dat is Oorspronkelijk BewustZijn weg dat woord, dat is jouw 
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eigen intelligentie, jouw eigen bewustzijnskracht, eigen hartsintelligentie, je 
gevoelskracht, wie jij echt bent., onverhuld, binnenin. En dat is een deel en een 

ander deel is biologische intelligentie. Dus je Oorspronkelijke deel, Vrij en een stuk 
van de aarde. Nee niet in vervolgtrajecten komen, ik verklaar die zonder waarde. 

Dit is een weg die heel nieuw is voor de mens, want wij zijn volgepropt met we 
moeten overal waarde van inzien, we moeten dankbaar voor alles zijn. Dat zijn 

programma’s. Maar dat zijn los van mij los van wie je werkelijk bent instructies van 
waar je naar toe moet gaan. En het Land van Ooit vind je niet via een concessie. Je 

bent Ja of Nee. Je bent open of dicht. Je spreekt de echte Taal van binnen of niet. 
We moeten hem echt doormidden breken. 

 
M. vertelt over eigen ervaringen met dwangstoornissen, die bouwden zich op. Hij 

wist wat er gebeurde. De prikkels die er vrij kwamwen als je er niet naar luistert.  
Het was extreem wat er door hem heen geperst werd als jongen van 8 jaar. Ik heb 

het eruit gehaald en het gaat dan niet allleen om de dwangstoornis maar het is 

direct verbonden met allerlei andere dingen die in je leven gebeuren. Het is iets in 
jou wat dat toestaat. 

 
Wat ik ben gaan doen is kijken van wat er in mij gebeurde als ik er niet aan 

voldeed. Want dwangstoornissen zijn er alleen omdat een krachtveld gegenereerd 
wordt door mijn bewustzijn, het komt op, dat geprobeerd wordt te koppelen bhoem 

met het brein. Dus er ontstaat een koppeling tussen een bepaald 
bewustzijnstoestand van jezelf die niet een gemoedstoestand is, maar het is iets 

anders. Het is een brandstofkracht van binnenuit en die barst uit en is er en 
vervolgens gaat er iets anders van het lichaam daarmee verbinden waardoor je je 

met flauwekul bezig gaat houden. En dan vindt er een overloop plaats waardoor die 
kracht van jou via de gehoorzaming van het brein afvloeit, wegstroomt. Je zult mij 

nooit horen zeggen dat dwangstoornissen kwaadaardige gebeurtenissen zijn, want 
als je dwangstoornissen goed kunt doorzien dan zie je dat de kracht onder de 

dwangstoornis Scheppende Kracht is, enotionele kracht. Ik gijng dus niet mee in 

moeten voldoen aan die stoornissen dan werd het veel erger, allerlei gekke 
gedachten en beelden die ik niet zelf bedenk. De druk werd groter naar gelang ik 

mijn eigen autoriteit ging opbouwen. Niet toegeven maar ik ben gaan luisteren naar 
mijn geestelijk welzijn. Dit is de weg gelijk naar binnen toe.  De dwangstoornis 

daarmee werd in het brein de koppeling gelegd met trauma, angst ik wist dat dat 
een leugen was, heeft niets met mij te maken. Pauze naar mijn geestelijk welzijn 

“hoe gaat het nou eigenlijk met mij” “wat is dit moment” Toen ik daar nar toe ging 
merkte ik door in dat geestelijke stuk te zitten, dat daar energie zich ging uitpakken 

en op een bepaalde manier zich ging gedragen in mij. Gedachten, gevoellens die los 
stonden van dwangstoornissen. Zodra ik dat uitzette die onderzoekssessie dan 

sprong die geparkeerde dwangstoornis gelijk boem er weer in. Toen ben ik op mijn 
eigen manier tot een proces gekomen waarin ik voelde dat dat geestelijk welzijn 

van mijzelf, dus die pauzestand dat die alle aandacht en ruimte nodig heeft. Ik 
keek puur naar mijn geestelijk welzijn. Niet in gevecht met stoornis.  

Door met aandacht bij mezelf te zijn weden de trillingsvelden, de deeltjes van 
waaruit mijn eigen zijn bestaat, wie ik ben, die werden daardoor ontspannen en 

konde zich op een andere manier gaan bewegen. Er is een moment gekomen dat 

die zo rustig en zo geestelijk vertrouwen in het lichaam lieten terugkeren dat die 
dwangstoornissen afnamen. Was mij bewust dat die dwangstoornissen 
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voortkwamen uit ontvoeringen en vervelende contacten die ik heb gehad. Ik heb 
het compleet helemaal weggehaald.  

Behandelingen gaan het eerst bevestigen en dan omprogrammeren in een andere 
leugen.  

 
Dus je moet weten waar jij zit in dat moment en met je aandacht naar je 

geestelijke welzijn gaan. Daar moet ‘ie losgeknipt worden.  
En die beschavingen die hier staan in beeld die weten dat die reflexen van neuroses 

en dat soort zaken dat dat een parasitaire besmetting is die via de lichamelijke 
biologische intelligentie zich vermengt. Een beschaving dat leeft vanuit reflexen.  

 
Een andere neurologische stoornis is als iemand anders iets zegt wat hij van je 

vindt en dat je daar ook ogenblikkelijk door geraakt wordt en daar gelijk van in de 
verdediging moet. Is precies hetzelfde. Er komt iest uit een ander uit het veld naar 

je toe, mijn biologische agenda wordt geraakt waar ik al vaak op gepakt ben, die 

gaat naar voren en vermengt zich met de explosie van kracht wat er ook is. De 
zender is de externe dwanghandeling via de omgeving die jou als het ware wil 

knielen want je moet daarop reageren.  
Wat is de uitgang van die parasitaire besmetting?  Hoe kun jij totaal ongevoelig 

worden voor de mening van iemand anders?   
 

De onmogelijkheden die zijn gelanceerd, dat zijn dwangstoornissen. Bij de 
Kosmsiche wezens komt geen enkel oordeel bij hen binnen en gaat er ook niets 

naar diegene terug waar het ogenschijnlijk vandaan lijkt te komen. Ongevoelig zijn 
voor meningen van anderen. Jij bent goed zoals je bent. Het is een neurose om te 

reageren en het is een neurose om er iets van te voelen.  
 

Geboorte van een heel weloverwogen doorvoelend mensenrijk hier op de aarde. Uit 
verschilllende culturen, achtergronden. Die helemaal niet gevoelig zijn voor dat 

soort neurotische toestanden. Het heegt te maken met een ander 

bewustzijnsportaal wat er in mij opengaat waardoor ik ook communiceer met een 
ander veld, waardoor het andere veld wat eerst zo’n grip op mij had geen 

aanhechting heeft. Dat kan in resonantie niet in mij terechtkomen. Het blijft 
nergens achter haken het gaat er gewoon doorheen, weg.  

We praten over een frequentieverandering, ferquentie uitbreiding. Dat is de 
hoofdtaak die wij met elkaar op deze aarde te doen hebben. Als je werkt in jezelf 

dan werk je ook op het nivo van de aarde. Dat zijn twee lagen die moeten elletwee 
bekeken worden.  

Als ik uitglij ben ik vrij uitgegleden en kan ik mijzelf weer overeind komen. Dan 
hoef ik niet bevestigd te worden van oh dat heb je fout gedaan, nee ik wil zelf de 

ruimte hebben om daarin te kunnen gaan staan. Er iets van vinden daarmee haal ik 
alles Kosmisch rechten die er zijn in de kwantum Kosmos die haal ik in één slag 

weg dat die ruimte voor mij of de ander om te kunnen uitglijden dat die er is. 
Je moet goed beseffen dat ales via een heel groot veld met elkaar verbonden is.  

 
De vraag van wie hou jij het meest, van mama of van papa. Ik had ‘m gelijk door. 

Dat is niet de Taal die wij spreken.  

Non-stop heb je te maken met al die systemen die bij je binnen willen komen.  
Ik wil je vragen schrijf op wat je in jouw bestaan als een dwang ervaart in jezelf.  
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Probeer zo ruim mogelijk te kijken binnen in jezelf over wat een situatie kan zijn als 
een neurose. Het hoeft niet persé een dwanghandeling te zijn het kan ook een 

dwanggedachte zijn. Bijvoordbeeld dat je iets moet doen op die dag voor een 
ander, want anders...de chantage.  

Als het gaat over het buitenaards ondewerp, het multidimensionaal onderwerp daar 
kun je ook een neurotische gedachte over hebben, het kan zelfs zo neurotisch 

worden dat je daardoor je echte missie vanuit de kracht die je bent hier op de 
aarde nog niet eens gestart bent door de neurose die ervoor staat er doorheen 

loopt.  
Ik noem het op voor het onderzoek. Niet dat Martijn het heeft gezegd en nu is het 

zo. Want dat is ook een neurose want dan ben ik degene die die   macht uitoefent.  
 

M. wijst naar tekening: Zij is Le'eihla is en persoon die bij de 144e …? van de 
Aleeih' Shiaa groep functioneert. Het is een heel ruim heel breed, heel vol 

bewustzijn. Ik zou bijna zeggen een hele hoge frequentie maar dat is het niet. Het 

is een volle frequentie van bewustzijn. Dat zijn mensen die bezoeken werelden, met 
enorme aantallen manisfesteren ze zich in werelden waar ontgrendeld bewustzijn 

is, dus vrij van al die sloten en systemen. En dat wil niet zeggen dat die hele wereld 
vrij moet zijn maar waar ontgrendeld bewustzijn mensen of wezens zijn. En als je 

naar hen kijkt  
naar wie zij zijn, nou daar is helemaal niet iets hoogs aan of zo, dat zijn hele 

respectabele krachtige op waarheid respect, open gebaseerde mensen. Komen ook 
helemaal niet iets aan een ander leren. Ze zijn er en ze brengen hun bewustzijn 

daar waar zij zijn. Bij hen is ook geen neurotische gedachte, Dus ze doen nergens 
aan mee vanwege “het ene wat uitgesloten moet worden”.  

 
Dus dat beeld van ¨wij moeten met elkaar op deze aarde flink aan het werk want 

we moeten uitsluiten dat de donkere krachten de wereld in bezit nemen”. Dat beeld 
bestaat dus niet. Er is geen één van welke sterrecoalitie ook die die visie in zich 

heeft. Zij zijn wel op de hoogte van wat er gebeurt, daar zijn zij uitermate goed van 

op de hoogte. Maar het is niet dat ze iets willen voorkomen. En dat bewustzijn dat 
mogen wij onszelf ook weer toelaten dat wij niet iets aan het doen zijn om te 

voorkomen of om iets te bereiken, want dan gaat want dan ga je dus buiten het nu 
maar door het gewoon nu te zijn.  Een goed vriendelijk mens die gewoon goede 

dingetjes doet in het moment voor zichzelf en daardoor ook een prettig mens is 
voor de ander. Meer hoeft het ook niet te zijn. En in dat moment, in dat 

vibratieveld dan gaat het portaal open en dan opent zich de innerlijke zon, dat is de 
kracht van de alwetende van wat in elke deel van de kwantumwereld aanwezig is, 

dat opent zich via dat wezen en op dat moment is alles in contact en zendt dat 
wezen ook die volledige kennis en weten respect en waardigheid en echtheid uit. En 

dat portaal dat moet dus weer open. Dat portaal bij hen is gewoon open. Als je die 
mensen ontmoet en die mensen die gaan wij ontmoeten in deze wereld dan zul je 

bijna het woord mens wat wij denken wat mensen zijn, niet meer uitspreken. Het is 
te beperkt. De intelligentie en slagvaardigheid van hun bewustzijn en de autonomie 

en de zachtheid en in hetzelfde moment een enorme visie wat ze dragen dat is 
zoiets van een andere taal, de afwezigheid van alle beslommeringen en 

instabiliteiten maakt het voor de wereld van hier bijna een soort van ...ja feilloos. 

Dus de moeite die wij als beschaving zo nu en dan lijken te hebben om af te 
stappen van onze overtuigingen en gedachten die neurotisch kunnen zijn op 
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bepaalde onderwerpen ja dan mogen we benoemen dat er ook mensenrassen zijn 
en nogmaals dat zijn we van Oorsprong zelf, die daar helemaal geen bagage in 

hebben. Gesprekken met hen zijn redelijk op aards nivo niets omdat die 
gesprekken niet gaan omdat die gesprekken niet gaan vanuit het bewustzijn zoals 

wij onszelf ervaren.  
 

Dus wat wij belangrijk vinden wat aangevlogen moet worden bestaat daar niet. De 
dingen die wij moeten overbruggen in onszelf, te boven moeten komen, 

ontworstelen speelt daar niet. Dus ook de visie die wij hebben om dingen te 
bereiken en te veranderen die zijn daar ook niet. Dus dat hele bewustzijn, hun 

denktaal, hun intellligentietaal, hoe ze dingen ervaren en dus ook naar jou kijken 
en naar deze wereld kijken die kun je niet vegrelijken met hoe wij onszelf ervaren. 

Dat is volledig schoon, het is heel geordend en zeer organisch. Geordend lijkt bijna 
een soort computer maaar het is zeer geordend organisch. Alles is rustig, kalm, 

duidelijk, open. Alles kan gezegd worden, besproken worden, bereageerd worden. 

Er hoeft geen gesprek gevoerd te worden in die taal dat er iets beter moet want het 
is er niet. En om in dat stuk bewustzijn te verkeren in deze wereld hier, moet je 

dus kijken van dat portaal van binnen wat open hoort te zijn, dat komen wij hier als 
een soort missie, ieder voor zichzelf op d eigen manier in deze wereld 

terugbrengen. Om dat portaal open te maken moet je dus heel duidelijk kijken 
moet je dus heel duidelijk kijken wat is nou de situatie waarin je verkeert. Want we 

hebben nou eenmaal te maken met die biologische identiteit. Dat stuk speelt ons 
allemaal parten en daarom heb je dingen opgeschreven.  

 
Je kunt een dwang hebben om dingen in stand te willen houden. Het steeds 

incorrect opnieuw het veld te informeren over wat je denkt en ziet.  
 

Tekening met cirkels die allemaal één vibratieveld zijn zoals er ontelbare 
radiozenders door elkaar heen lopen, zo lopen er ook heel veel wekrelijkheden door 

elkaar heen. Dat zijn allemaal vibratievelden en elk vibratieveld heeft een eigen 

bewustzijn. Normaliter kun je je er op afstemmen met je eigen bewustzijn. 
Afstemmen in denken, je kunt denken in een taal en in die taal van die wereld 

verschijnen. Een cirkel staat voor een Oorspronkelijke wereld. Er zijn ontelbare 
univesra waar oneindig leven is. In deze werkelijkheid hier gebeurt er iets waardoor 

mensen en andere wezens ofwel bewust of gehackt in een andere werkelijkheid 
terecht gekomen en dat is deze werkelijkheid die wij nu op de aarde meemaken en 

dat is een experiment. Er zijn ontelbare werelden die opgericht, gecreëerd zijn 
vanuit bewustzijnswetenschappelijk oogpunt. En dat experiment, deze werkelijkheid 

waarin wij nu leven is een vloeibaar hoeveelheid frequentie, dat is puur een 
resonantieveld daarvan kunnen bepaalde stukken informatie trilling bij elkaar 

komen wervelen en dat manisfesteert zich tot een 3D wereld. En het eindresultaat 
is wat we hier nu zien. Als je in lijn met de frequentie van deze wereld van dat 

samenballen van de frequenties, als je in lijn met jouw bewustzijn zit van die 
frequentie dan krijg je dus ook echt daadwerkelijk deze wereld te zien. Als ons 

brein afgestemd en afgesteld staat in een bepaalde denkwereld, een perceptie van 
wat de wereld is, maar vooral van de perceptie van wie je zelf bent. Als je jezelf 

identificeert, niet technisch maar ook innerlijk identificeert met wie je hier bent met 

wat je doet, en alles wat je doet en hoe je het dat doet dat ervaar jij als jezelf dan 
blijf je als het ware de perfecte ontvangstruimte van die frequentie. Dus je denkt in 
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lijn met die frequentie. Als je in lijn met iets anders gaat denken, als je bewustzijnn 
zich heel anders gaat positioneren dus je gaat over alles anders denken en niet 

alleen maar ontdekken van ja van er zijn buitenaardse beschavingen en ik kom uit 
een andere wereld maar als je dat nog blijft doen vanuit de oude 3D software blijft 

denken dan ga je wel die grote onderwerpen deze wereld binnen zien komen. Dan 
zie je duizenden per dag objecten worden in de wereld gezien in grote formaties in 

groepen en dat is gerelateerd aan jouw bewustzijn. Dus die mogelijkheid gaat in 
één keer aanspringen omdat jij in deze werkelijkheid dat voor mogelijk houdt en 

weet dat dat gebeurt. Hopsa dat frequentieveld gaat aan, via jou wordt dat erbij 
gezet.  

 
Maar als je in die oude 3d basis blijft zitten, dus je blijft vanuit de basis leven hier, 

met je bewustzijn. Ik heb het niet over het handelen ik heb het echt over hoe je de 
wereld ziet en hoe je denkt en dat zijn die dwangstoornissen waar ik het de hele 

tijd over heb. Als je erin blijft zitten dat blijft de wereld zoals die is. Maar als je naar 

een andere denkfrequentie gaat, naar een hele andere taal, dus je gaat compleet 
andere dingen normaal vinden, sterker nog je gaat zelfs dingen ervaren die er eerst 

helemaal niet waren. En dan zul je zien dat je hele frequentie verandert en dat er 
daardoor ook trillingen in deze ruimte van het universum een ander portaal ook op 

jou gaan aansluiten, klik!  
 

Dit experiment, deze werkelijkheid die uit een vloeibare frequentie bestaat en daar 
kan alles uit ontstaan, zelfs door de Oorspronkelijke wereld. Juist door de 

Oorspronkelijke wereld. Het is één van de redenen waarom er werkelijkheden 
worden gecreëerd door heel ver geëvolueerd bewustzijn worden er trillingen 

gegenereerd waar werkelijkheden uit kunnen bestaan. En deze wereld die wij 
ervaren daar kan alles uit ontstaan. 97% van de frequentievelden van de 

trillingsresonanties en dat is dus de software die samenbundelt tot een 3D 
werkelijkheid die waarneembaar is via het afgestelde brein wat leeft in deze 

werkelijkheid.  

Dus Le'eihla die niet in een afgestemd brein zit van deze lichamen in deze wereld 
hier kijkt naar deze wereld en ziet iets compleet anders, veel vollers, dit ziet ze ook 

maar veel voller dan dit, veel voller. Eigenlijk is dit een heel klein doosje in een 
gigantisch magazijn aan mogelijkheden. Daar hebben zij helemaal volledig inzicht 

en overzicht over en hebben daar niet een mening over het moet zus of zo zijn. 
Maar 97% van deze hele werkelijkheid die er vloeibaar vanuit alles kan ontstaan 

dat is als het ware gefilterd. En wat er is overgebleven is dat er een werkelijkheid is 
is dat er een werkelijkheid is die zo plus minus tussen de 3 en soms tussen de 7%, 

het zijn maar getallen, het zijn frequentievelden, dat de werkelijkheid waar wij nu 
in leven daarvan zijn er nog 3% aan mogelijkheden open die zich uit die oase 

kunnen onttrekken en tot een 3 D beeld kunnen vormen. En dat wordt 
gedecodeerd, samengebracht, samengebald door de biologische intelligentie. Denk 

er goed om door de biologische intelligentie! Dit is het avatar lichaam hè. Dus de 
biologische intelligentie van dit lichaam als die volgepropt zit met allemaal 

dwangneuroses, afwijkende gedachten die helemaal niets te maken hebben met 
wie je echt bent en waar het in grote geheel om gaat, dus die helemaal smal is 

gemaakt en we worden flink door allerlei systemen en modellen en mensen die ons 

in een bepaalde richting in evolutie praten of dat nou een religieus model is of een 
spiritueel model, of een leerproces daardoor kom je in een soort afgestemdheid 
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terecht en die zit al ingeprogrammeerd zodat in het veld van deze werkelijkheid 
want die informeert, die duwt tegen je aan, maar ook in het lichaam wat een 

onderdeel is van dat veld, en zo wordt je geboren in een wereld waarin je 
neurotisch denkt en met neuroses wordt opgeleid en die 3% waarin wij nu zitten als 

mensheid, dus dat zijn de reacties uit het veld, wat van Oorspong de Force behoort 
te worden wat door ontwerpers van deze werkelijkheid die dat voor hun moverende 

redenen is ontwikkeld dat de Force erin kan stromen, maar dan moeten er ook 
Force Beings, Krachtwezens, moeten er ook krachtige, rustig organisch mensen, 

wezens uit andere werelden, moeten in die werkelijkheid terechtkomen en die 
moeten dingen doorzien, (fluistert doorzien) en ook de waarheid spreken. Die 

moeten niet meepraten met het systeem en met wat een ander fijn vindt, maar die 
moeten helemaal zichzelf opengooien en gewoon, zonder spiritualiteit, gewoon 

zeggen, zit is wat ik voel, dit is wie ik ben in dit moment, dat is wat er gebeurt en 
dat is mijn pad die ik kies en als ik daarvan afwijk dan heb ik het recht en de 

mogelijkheid en de kracht en de eigen macht om daar weer in te gaan staan, de 

plek wat het moet zijn voor mij.  
 

Deze 3% die er dus nu is die staat onder een soort toezicht van gorte andere 
intelligenties die d.m.v trauma en onjuiste gedachten, die er niet toe doen, leugens. 

“ik kan het niet, ik kan het niet”dat zijn gevoelens uitgesproken in taal en dat is net 
monteren van jouw overtuiging in het veld, klets!  Dat is wat er gebeurt, je 

monteert een leugen in het veld, hij zit erin, dat zijn trillingsvelden, hop die steek 
je er gewoon in. Deze 3% die wij hier dus nu ervaren die kunnen we alleen maar 

ervaren doordat degene die deze 3% in bezit heeft genomen bij de aanval op dat 
experiment, dat zijn allemaal zones van een gigantsiche werkelijkheid, net als bij 

een harde schijf dat je daar 3% van kunt laten staan en 97% kun je als het ware 
inpakken en het wordt ontoegankelijk. Dat doen ze met complete werkelijkheden. 

Deze 3% is dus in eigenaarschap van intelligenties die niet willen toestaan om hun 
redenen dat je andere dingen in deze werkelijkheid kunt laten ontstaan. En die 3% 

blijft gehandhaaft, het varieert, maar het zijn erupties en het zakt weer in, het zijn 

erupties en het zakt weer in. Zoals je een massameditatie van denken hebt, dus 
niet stilte en aan een grotere god, maar gezamenlijke massameditaie van weten, 

van helder weten hier sta ik voor, Whaah! Dan gaat er een schokgolf van 
intelligentie van kracht van binnenuit gaat het veld in dan zul je zien dat als je naar 

dat getal kijkt dan zie je het in één keer exponentieel toenemen naar 10-12% aan 
mogelijkhedn.  

Dus je rekt de frequenties op naar een nivo toe waarin er heel veel andere 
mogelijkheden aan kunnen gaan. En in dat moment moet er ook wat besloten 

worden en indat moment moet die ook binnengetrokken worden! Wraahh. Dat zijn 
dus de portalen, dat gaat via ons bewustzijn. En nogmaals daar hebben we geen 

spiritualiteit voor nodig, we hebben geen grotere machten nodig. Wij Zijn Er. In alle 
grootsheid Wij Zij Er. Wij hoeven dat alleen te weten en ons betrokken te voelen bij 

onszelf en ons betrokken te voelen bij het welzijn deze wereld, dus ook bij de 
ander, bij je “vijand”, want dat is de 3D neurologische invasie dat de ander jouw 

“vijand”is. Dat kan wel zo zijn, maar het is niet zo! Want die 3% wordt als het ware 
bewaakt door de gedachten die wij hierover onszelf hebben en daarom heb ik 

aangegeven van jongens als wij de instrumenten van de gevangenis, want dat is 

waar wij op een bepaalde manier naar zoeken, in handen hebben en we kunnen dat 
uitzetten waarom doen we dat dan niet? Eerdere vraag hoe moet ik dat dan zijn? 
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Welke gigantische slimmerik heeft ons in die 3% laten denken dat het iets is van 
buiten.  

Die 97% aan mogelijkheden springt niet aan omdat wij binnen de bandbreedte van 
een vrij kleine bamdbreedte van frequentie zitten die 3%. Dus de gedachten over 

wie wij zelf zijn maakt, dus de identificatie, maakt dat de wereld in jouw 
beeldscherm kan doordraaien zoals die is. Sinds vele mensen bezig zijn gegaan 

naar een bepaalde manier van bewustwording van jezelf, je ontwaakt wel degelijk 
uit een soort coma, dingen die je nooit kan zien die springen in één keer op je 

beeldscherm aan. Die spirituele modellen komen allemaal uit die controlelagen van 
die 3% om ons dingen te laten denken die het niet zijn, hoe fijn ze ook zijn. Sinds 

wij het gaan voelen en mogelijkheden ervan zijn doorheen gaan stromen is de 
chaos op de aarde ook gestart, want die is drect gerelateerd aan 

massagedachtegoed om te zorgen dat die 3% blijft gewaarborgd.  
 

Dus hoe kom je hier nu uit? Je moet kijken waarmee identificeer ik mijzelf? 

Kijk even naar t.v. programma’s die draaien bijna allemaal om dezelfde identificatie 
van degene die kijkt, practisch in alles, in de film, journaal, zangprogramma “die 

kan goed zingen¨, die kracht die laat zich constant zien en wat ze willen is dat jij 
jezelf met iets identificeert.  

Dus de truuk, ik leg het heel eenvoudig uit maar dit is enorm intelligent wat ik hier 
benoem,  

 
de truc is dat jij je identificeert met allesbehalve jezelf! 

 
En dat jij je identificeert constant met iets buiten jezelf en zodra dat gebeurt en dat 

is dus niet kwaanaardig als je er weer uit kunt. Maar zodra je je identificeert met 
iets buiten jezelf dan ben je eruit. Dan zit je daarin. En daarom zeg ik ook steeds je 

mag je wat mij betreft ook nooit met mij identificeren, dat doe ik ook niet met jou. 
Wij zijn allemaal losstaande mensen en we lopen hand in hand schouder aan 

schouder door het leven, we steunen elkaar en af entoe moeten we elkaar ook een 

liefdevolle por geven van hou nou eens op joh met dat gepraat over ...met je 
bewustzijn dat je gewoon doorziet. Je moet dingen doorzien.  

 
Dus alles draait om identificatie en waar zijn dwangstoornissen op gebaseerd: 

identificatie! Want je identificeert je via emoties en gedachten die erbij gekoppeld 
worden, identificeer je je met de scenario’s die eruit voortkomen. Als ik dan niet 

een kaartje op tijd stuur naar iemand…..en de gevolgen die eruit voortkomen, daar 
moet je in de abstractie in proberen mee te kijken in jezelf, de gevolgen dat die 

persoon dat kaartje niet ontvangt die hebben diepgaande effecten, consequenties 
voor degene die het niet verzonden heeft. En dat wordt nog zo ervaren ook. Dat jij 

je rot moet voelen omdat de ander dat kaartje niet heeft gekregen maar het is 
eignelijk schier onmogelijk dat jij je daar rot door gaat voelen! Dus dit is een 

dwangstoornis. En losmaken van al die identificaties, al die situaties buiten jezelf 
die in jou kruipen, door dat los te maken zorgt ervoor dat die 3% een enorme 

dreun krijgt.  
 

En ik verzeker jullie dat als we dit naar 4 of 5 % in fluctuatie brengen het antwoord 

zal knijterhard zijn in deze wereld. Want denk er goed om hoe intelligent die andere 
bezoekers zijn die het ontwerp van deze werkelijkheid doorzien en doorgronden, de 
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poortwachters hebben we het weleens over, hoe zij kunnen zien hoe de frequentie 
als het ware verandert aan mogelijkheden. Dat kunnen ze gewoon meten dat is 

wetenschap en ze meten het ook. Ze kunnen zien waardoor zij dingen laten 
gebeuren in deze wereld die massa identificatie lanceert. Het is niet voor niks dat 

iedereen op dit moment geprobeerd wordt in de wereld zich te identificeren met 
grote aankomende hongersnood, met grote massa sterfte, met grote 

atoomaanvallen, ik vind dat zo knap dat dat allemaal in die 3% zit...maar wat zit 
daar (97%) dan?  

Wat zit er dan nog meer in het ontwerp van deze wereld?  Jongens, dat is het! Als 
je dit een plekje kunt geven in jezelf dan kom je echt tot je missie, want je weet in 

gevoelens al je missie, je kunt hem niet altijd zo in een vorm neerzetten maar als 
je met deze onderwepen bezig bent dan voel je verdorie dit heeft te maken met wie 

ik in wezen ben. Dit is een apèl wat er op mij wordt gedaan vanuit mijzelf voel ik 
hem ook maar ik voel hem vanuit de Kracht. Het is een Wake-up call om tot mezelf 

te komen en me te ontdoen, te ontworstelen van alle narigheid, van alle gedachten 

die zelfs ook liefdevol kunen zijn maar er niet toe doen. Want die krachten die zijn 
zo slim die manifesteren zich natuurlijk niet alleen maar op een negatieve manier. 

Wat slim dat zij boeken hebben geschreven waarin zij zich presenteren op een 
manier zoals ze zich in deze wereld nooit zullen tonen. Zo! 

Dus Kern, waar draait het hier om: jem moet uit die 3% wegkomen, je moet uit die 
geprogrammeerdheid gaan wat je hier op de aarde om aan te moeten pakken als 

neuroses kunt zien. Je hebt er een paar van opgeschreven. 
 

En een neurose is een tekort aan eigen vermogen om in dat moment in 
jezelf te genereren te scheppen.  

 
Want als er een dwanghandeling/situatie is dan is er macht via het lichaam, via het 

denken van het lijf, de macht die is daar op dat moment simpelweg doordat er een 
tekort is aan eigen aandacht en eigen aanschouwen van dat moment. En hij gaat 

we hoor. En hoe groot de dwangsancties ook zijn van ja als ik dit niet doe dan gaat 

er iets ergs gebeuren…. 
Hoe zouden we dit in deze wereld nog meer vertaald kunnen terugzien waar we het 

nu over hebben, even uit de persoonlijke sfeer weghalen, naar groter nivo. 
Inbreng: Economische systeem, het feit dat we moeten denken dat we geregeerd 

moeten worden.  
 

De macht die het WEF krijgt, als je Klaus Schwab ziet dan denk je is dat het nou. 
Het kan wel zijn dat die plannen allemaal worden gelanceerd en geprogrammeerd 

maar je weet eigenlijk helemaal niet of dat soort clubs dat ook echt uitvoeren ook 
echt dat at er wordt gezegd. Feiten! Je weet het niet. Je logica gaat direct ermee 

bezig “ja ….” dat klopt dan wel voor onze logica maar je weet het eigenlijk niet. Zou 
er ook een mogelijkheid kunnen bestaan in jouw bewustzijn, in jouw manier van 

denken dat de route van dat WEF en de menden die daarin aanwezig zijn en die 
wellicht orders van groepen daarachter uitvoeren, zou er in jouw bewustzijn ook 

een mogelijkheid zijn om een ruimte te scheppen dat opweg naar die doelen die 
dus donker en duister zijn dat op weg daar naar toe iederen uitglijdt, dat al die 

mensen die met een negatieve agenda bezig zijn dat daar iets gebeurt waardoor 

die hele weg er naar toe juist leidt naar een totale de-escalatie en complete 
herziening van deze wereld.   “ja maar je leest toch dit en dat”  Ja en? Ik heb hier 
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ook Christus,  
 

ik heb hier zelf ook mijn eigen gevoel, ik kan zelf denken, ik hoef niet af te 
gaan op die 3%, ik hoef niet af te gaan op wat er allemaal wordt 

gepropagandeerd want dat is de grote hypnoseshow 
 

Denk wat je naaste denkt, denk wat de rest denkt en uw gedachten zullen 
gerealiseerd worden. En dat is puur bewsutzijnswetenschap. Als je buiten die 3 % 

kijkt kunnen er nog een heleboel andere dingen gebeuren, want die andere mensen 
dat is ook bewustzijn. En dat bewustzijn wat door mij wordt waargenomen en 

daarbij het bewustzijn framed van de ander dat is dus mijn neurose. ik moet persé 
dat aanhangen, ik moet denken dat dat het is. Als ik de goede kracht van de 

mogelijkheden weer toegang in mijzelf kan geven maar dat niet open kan zetten 
dan ben ik eignelijk zelf die 3 %! En ik heb het niet over cursus in wonderen maar 

ik heb het over Kwantum Fysica.  

“nou nou weet ik helemaal niet meer waar het over gaat of wat te doen” Dus jouw 
toekomstbeeld is al helemaal geïdentificeerd met dat wat ze op jouw netvlies 

hebben geprikt. Dus jij kunt naast dit beeld waar jij je mee hebt geïdentificeerd kun 
jij niet eens invoelen of wil je niet invoelen of lukt het niet meer om naar een 

andere situatie te kijken. “dan weet ik niet meer waar het in deze wereld omgaat” 
Dus deze wereld moet alleen nog maar om de uitkomst van ellende gaan?  

  
Wij mensen zijn in staat tot ALLES!! 

 
Je ziet hier een gevolg, ellende, prblemen, vastlopers. Nou dat hebben we mooi 

gecreëerd met elkaar in die 3%. Nou als je dat kunt doen wat kunnen we dan wel 
niet meer doen? En daar moet het hier over gaan. En dit kun je met je eigen 

bewustzijn niet buiten jezelf parkeren. 
Zaag jezelf nog eens even door. Heb ik bepaalde vasthouders in mijn 

gedachtegoed, wil ik toch nog bepaalde dingen bewaken, mag dat niet los, moet ik 

toch nog iets over een ander vinden, wat is jouw wereldbeeld. Want dat zijn 
allemaal dwangstoornissen. Wij zijn hier niet gekomen om vrede te stichten hoor in 

deze wereld. Wij zijn hier eigenlijk nu aanwezig met de mogelijkheid om 
doemscenario’s gewoon geen doorgang te laten vinden. Meer is het niet. En verder 

de evolutie van deze prachtige wereld op een compleet andere manier als wat wij 
denken wat evolutie is, kan gewoon doorgang vinden.  

 
Deel 3 

 
Dwanghandeling/gedachten komt voort uit opbouwen eigen bewustzijn, door waar 

te nemen verzamel je bewustzijn en door erover te voelen genereer en creëer je 
een krachtveld. Het moment dat wij expanderen in kracht zijn er in deze wereld 

mechanismen actief om te zorgen om dat moment te stoppen. De neurose, 
dwanghandeling is een brug die wordt gelegd tussen het brein en het trillingsveld 

van jezelf. Door gehoor te geven aan het trauma, aan die dwang loopt het 
krachtveld wat je zelf creëert loopt via het brein weg.  

Het geeft kracht om inzicht te geven in wat er gebeurt. 

Kwantum Fysica, jouw waarneming, dus jouw bewustzijn heeft effect op het 
waargenomene, dus daar waar jouw aanschouwing naar toe reist, of dat een leugen 
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is of oorspronkelijke frequenties, daar landt jouw bewustzijn in dat veld. Dat is 
meetbaar. De opstanding van de Goddelijke Kracht is dat. Daar komt een 

vibratieveld tot leven zuiver omdat jij je aandacht daarop richt. Je bekrachtigt 
daarmee geen negatieve energieën. Je laat daardoor alleen bewustzijn door 

ontstaan. Dat wat je waarneemt buiten jezelf wordt binnen in jezelf ook actief, in je 
eigen trillingsveld te resoneren. Door waarneming en aandacht in het Levensveld 

steeds meer energie genereert. 
 

Door te bestaan en waar te nemen creëer je een krachtveld. Niet alleen doorkijken, 
ook geluid, voelen en je betrokkenheid. Wat ik aan de andere kant van het 

universum waarneem komt ook in mij terecht. Dat energieveld wordt steeds 
krachtiger. Er is een bepaald frequentietoon dat als het daarboven komt, je 

genereert meer dan een bepaald nivo in jezelf dan wordt er in deze wereld iets uit 
de kast gehaald wat ervoor zorgt wat het expanderen van die intelligentiekracht die 

je zelf genereert dat die als het ware stopt door trauma en dwanghandelingen. Dus 

je bent wat aan het doen, je genereert energie dan komt er een moment uit het 
niets dat er een dwanghandeling komt en die staat exact op op een moment dat er 

een kritiek nivo van jouw kracht van waarneming, jouw trillingsveld dat dat bereikt 
wordt in jou en dan gaat die dwanghandeling actief worden en naar die 

dwanghandeling moet geluisterd worden. En op het moment dat je dat doet wordt 
dat energieveld wat jij hebt gegenereerd en daar zijn we ons totaal niet van bewust 

wat er technisch gebeurt, maar dat frequentieveld, is bewustzijn, dat loopt door 
gehoorzaam te zijn aan gedachten, wordt naar binnen getrokken via de 

breinvelden, dus niet fysiek, die worden gesynchroniseerd, en vervolgens wordt dat 
hele energieveld via het breinveld, via het lichaam weggehaald uit het systeem.  

 
Dat is wat ze schrijven dat er Reptiliaanse machten zijn die achter de mens energie 

aftappen. We hebben het niet zelf bedacht maar feutelijk doen we het wel zelf 
omdat we niet weten wat er gebeurt. Die dwanhandelingen kun je in jezelf 

opsporen maaar onze hele werkelijkheid is zo ingericht dat wij moeten voldoen aan 

dingen. Besef dat als je toegeeft aan dwanghandelingen en dat toegeven kan alleen 
gebeuren als je deze informatie niet hebt en als je dit weten in jezelf opengooit dan 

zul je merken dat als de dwanghandeling in je opkomt en je parkeert hem en hij 
gaat weg dan zul je merken dat er een soort verhelderend weten, alsof je iets hebt 

overwonnen, een behoud van energie van jezelf dat komt eruit vooort, dat ga je 
dan voelen.  

 
Je genereert energie, is kracht is bewustzijn is trilling is frequentie. Hoe meer 

energie er wordt gegenereerd hoe meer frequenties er bij elkaar opgeteld zijn, hoe 
meer er wordt gegenereerd uiteindelijk kom je buiten die 3% uit. (M. heeft 

uitgelegd dat 97% bandbreedte aan mogelijkheden klaarliggen om geopend te 
worden maar dat wij door gehoorzaamheid binnen die 3% gehouden worden. Dit 

zijn mijn woorden)  
Als je als mens vrijelijk je eigen bewustzijn zou opbouwen dus je laat het niet 

stelen je geeft het ook niet weg in gehoorzaamheid, want dat is niet Oorspronkelijk, 
daarom moet je in de wereld gehoorzamen en aan alles voldoen. En als je dat nou 

niet zou doen d.m.v weten, ik heb het niet over handelingen, als je zou weten dan 

zul je merken dat de instructies van dwanghandelingen niet meer de energie bij je 
weg kunnen trekken. Want dat is wat dwanghandelingen doen. Mensen die dat 
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kennen het is uitputtend het vreet je bijna leeg. Je loopt leeg op dwanghandelingen 
dwangedachten en op gehoorzaamheidssystemen en die komen precies tot leven, 

dus trauma, die komen precies in een moment tevoorschijn waarin er een “kritiek¨, 
voor andere intelligenties, een kritiek nivo in jezelf wordt bereikt wat voor jou juist 

een heel warm en belangrijk nivo is. Als je daar dus doorheen breekt en je gaat dat 
niet meer weggeven dan zul je merken dat jouw intelligentie toeneemt en je 

standvastigheid en barmhartigheid, je kunt veel langer naar mensen luisteren 
zonder dat je wordt meegegrepen in een mening. Je wordt veel zuiverder. Je blijft 

veel langer staan. En dan komt er weer een uitdaging, wordt er weer wat 
geprobeerd en als dat niet gebeurt dan wordt er weer wat ingezet en daarom zeg ik 

ook BewustZijn is geen spel BewustZijn is echt leven, het beste?? voor jezelf doen 
en voor de wereld.  

Het trauma wat er in je leven is gebeurd, dat is de bron van waaruit 
dwangstoornissen en handelingen precies op het juiste moment aangaan. En 

gegarandeert als je weer eens een keer een dwanghandeling hebt of een 

dwanggedachte dat je vanaf nu bewust bent wat het is. Want de manier hoe je 
ernaar kijkt, wat het betekent die intentie van die gebeurtenis, die moet gezien 

worden, die moet aanschouwd worden door jou en daarmee wordt het doorboord 
met jouw bewustzijn! En dan stopt het lek, het is echt een lek. Het krachtveld 

wordt afgeroomd via gedachtegolf vanuit het trauma. En als dat maar vaak gebeurt 
dan trekt het ook een spoor in het brein. Dat kunnen ze ook zien. Met je logica kun 

je zeggen dat moet ik niet meer doen maar dat spoor is al zo vaak gebruikt dat het 
brein, wat zo is gearrangeerd door een andere intelligentie, dat het brein 

voortdurend gebruik zal blijven maken van die herinnering.  
Als je nu nog steeds aan die herinnering vastzit, dus die sporen dan heeft dat niets 

te maken met het feit dat je het niet snapt, of dat je het niet kunt, of dat het je niet 
lukt. Dat is wat ze jou willen laten denken. En als je dat denkt dan wordt dat 

krachtveld als het ware geaccepteerd en gehoorzaam je er ook naar. Je moet er 
niet tegenin gaan, je moet het wel durven benoemen en dit is gewoon niet wie ik 

ben.  

 
Vraag of dit in Bewustzijnswetenschap zo aangevlogen wordt. (niet goed te 

verstaan) 
M. ja als dit vanuit de trauma achtergronden van artsen en psychiaters zo bekeken 

zou worden dan is er geen sprake van een probleem maar ze zijn natuurlijk zelf 
getraumatiseerd en etc. opgeleid. Dus de perceptie van die groep, die niet kwaad of 

goed is, die perceptie is wel dermate sterk dat de bereidwilligheid om naar iets 
anders te kijken buiten die 3%, dus buiten die intelligentie waarin we nu 

operationeel zijn en die is vaak afwezig. Dat zijn de doodlopende straten die je hebt 
in gesprekken met andere mensen. En af en toe zie je een arts die zegt van ja het 

moet toch even anders. En dat is mooi. 
Dus je kunt ook zien dat wij mensen van de werkvloer zeg maar dus de mensen die 

gewoon lekker op de aarde leven, dat wij degene zijn die het zelf moeten 
aanpakken. Het komt niet van buitenaf.  

 
Je hoeft niet te zoeken waar het trauma zit. Het moment wat er gebeurt dat is het 

trauma. Als je naar het trauma kijkt zie je hetzelfde als wat er zich in het moment 

afspeelt, het Nu. Je met hem als het ware verslaan in het nu in jezelf en niet in het 
geheugencircuit. Dat heeft ook geen zin want als je in het geheugenciruit dingen 
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gaat doen dan zit je in de taal van hen want zij beheersen de tijd en zij zetten in 
die geheugens zetten zij alles weer terug.  Waar ze geen zeggenschap over hebben 

is wat jij voelt Nu, wie jij bent Nu, hoe bijzonder mooi en echt je bent in het Nu, 
want dat is het enige wat er is.  

 
In verband met die 3% in verband met al die verdiepingen die door elkaar heen 

liggen aan mogelijkheden wil ik het volgende zeggen. Het is ook afscheid nemen 
van goed of kwaad want het is op inzichten gebaseerd. We hebben voor heel veel 

jaren binnen allerlei gelederen in deze wereld geroepen van “het klopt niet in deze 
wereld, we doen dingen waar het niet over moet gaan” we moeten naar een wereld 

toe waarin die dingen worden afgeschaft. En we moeten naar een nieuwe wereld 
toe. Dat wat wij daarbij voelen dat is heel oorspronkelijk, dat is niet een 

onmogelijkheid want het is heel oorspronkelijk. Want we weten dat dat soort 
systemen niet nodig zijn want als we gewoon in lijn zijn met onszelf en met de 

wereld dan kun je alles aan elkaar geven en meegeven, kun je elkaar helpen, je 

kunt alles doen.  
  

Voorbeeld piano, het is een object wat energie is, wat een betekenis heeft / kan 
hebben en is geen bezit, daar heeft logica helemaal niets in te zoeken. Hoe gelukkig 

je ervan wordt dat je voelt dat iets wat jouw waarde heeft dat dat ook naar iemand 
anders toe kan gaan.  

Allerlei bewegingen ontstaan in de wereld, we moeten de wereld veranderen, naar 
een ander geldsysteem idealistsiche toestanden etc. maar dat is het oorspronkelijk 

frequentieveld en dat hebben wij zelf opgeroepen samen met vele andere mensen 
hier op de aarde van binnenuit van zo kan het niet, dat is niet humaan. Van het 

Land van Ooit een hele diepliggende bewustzijsngolf, een weten en dat hebben we 
dus zelf gelanceerd. Wie? Wij hebben dat erin gebracht! Wij voelen het! En nu 

voltrekt het zich. Wij hebben iets opgeroepen van binnenuit, wij hebebn dat 
gevoeld, dus wij hebben iets oorspronkelijks aangezet, maar we hebben het niet 

begeleid. Als je iets niet begeleid, als je iets lanceert als je iets voelt en je slingert 

dat eruit maar dat heeft ook embedding nodig. Er moet ook naar gekeken worden 
van wat er wordt gecreëerd wat er wordt gevoeld, niet aan denken van het moet zo 

en zo maar met bewustzijn van dit is wat het is dus dat moet ook met zorg 
daarheen stromen en daar moet je ook een soort bewustzijnskus op geven dat die 

gewoon doorgaat.  
Maar wij hebben als mens zo hard geroepen dat we van allerlei dingen af moesten 

en nou is dat frequentieveld van binnenuit wat wij zelf hebben ?? onder een soort 
kadering van een great reset dus eigenlijk wat we zelf voelen wat nodig is wordt in 

een machtstructuur geplaatst wat voor ons wordt gedaan. En wat gebeurt er, we 
ageren daartegen. Zo slim zijn ze. Zij doen het zo slim dat wij door onze eigen 

onwetendheid en we zitten er niet genoeg dicht op met ons bewustzijn. Wij zien dat 
dat het is wat wij voelen. Want ik ben een groot voorstander van het onteigenen 

van alles wat er is, groot voorstander van wat alles wat hier kunstmatig is weg! Nu, 
direct, een kaalslag rrrrrr.als een scheermes met al die dingen die hier niet horen te 

zijn zo netjes over de aarde, allemaal weg.  
Dus ik zie de agenda van de WEF niet met de ogen van de neurotische gedachte 

van de ander die mij wil vertellen wat het is. Ik weet wat het is en ik begeleid het 

ook en daar ben ik druk zat mee. Ik begeleid het op mijn manier en ben niet bang 
voor een wereld zonder geld en bezit en dat andere mensen daarover de scepter 
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gaan zwaaien en er de baas van worden. Dat is onbestaanbaar. Dat kan niet. Als 
het had gekund dan was het er nu al geweest.  

 
Wij hebben zelf dingen uitgesproken en wij weten nog voor geen 10% hoe krachtig 

onze woorden zijn, want dat zijn trillingsvelden. En we hebben nog niet eens in de 
gaten hoe krachtig het bewustzijn achter de woorden zijn voordat we hem inzetten. 

Als jij helemaal in een emotie door dat moment komt moet je eens kijken wat een 
kracht er komt. Wat een kracht Wham knalt helemaal open! En dat is wat er ook nu 

gebeurt met het WEF. Ik ben blij dat in ieder geval ergens het programma ergens 
geland is, deze creatie. En dat het hier wordt neergezet.  

Laat asljeblieft die hele club alles weghalen en al die mensen op de alternatieve 
websites roepen dat het satanisten zijn dan kunnen zij stukken schrijven maar laat 

het kwantumfysisch goed begrepen worden wat er nou echt gebeurt! Dan moet je 
dus OMDENKEN. Je moet naar een ander nivo binnen in jezelf. Dat is niet een hoger 

nivo, dat is een ander nivo! Je moet andere straten induiken. En zo is zoals ik denk. 

En ik kan niet met anderen meedenken en laat ik maar daarop afgerekend worden. 
“M. is pro WEF” Dat is het oude systeem. Maar we moeten naar een compleet 

nieuw beeld, groter en daar waar je de ander wegzwaait en wegmept en waar je 
een oordeel neerlegt en een mening hebt over een ander daar ben je niet de Force 

maar daar breng je puur die tegengestelde kracht daarheen, wham! En die voed je 
dan wel op dat moment.  

 
Je moet heel bewust worden van hoe kan ik denken, manifesteren. Besef hoe groot 

het is, neuroses aanpakken, wat als een soort ja, ze tekenen het hier op de wereld 
slang, slangen die zich als het ware om je heen bewegen die gif in je spuiten, maar 

dat is in feite de perecptie van de ander. En dat moet je teboven komen, eruit 
stappen.  

Dus als wij met elkaar om die tafel gaan zitten, de tafel met de goede gesprekken 
dan moet er een totaal andere intelligentiekracht van jou aanwezig zijn, dan moet 

je jezelf schaakmat kunnen zetten.  

 
Begeleiding is in de kern maar een eenmalige aandachtsgolf, want energie gaat 

nooit verloren. Voorbeeld je kind gaat op reis 50 jaar lang, dan is je wens voor “een 
goede reis” is voor die 50 jaar lang. Het kan zijn dat je in al die vertroebeld raakt 

en dat je even die verbinding, begeleiding kwijt bent, maar dan hoef je die niet 
weer opnieuw op te starten want dan wordt het een dwanghandeling. Je hoeft het 

alleen maar te weten. Dat is sneller dan alles, omdat het alleen maar in het Nu is 
om het alleen maar te weten en de rest is allemaal circuit van iets anders. Dus je 

hoeft het niet constant te begeledien. Maar als je merkt ik heb ooit iets gedaan, 
meebewogen in deze wereld en net als vele mensen weet ik dingen dan kan je 

alsnog aan boord stappen om dat proces te begeleiden. En hoe meer begeleidng 
d.m.v. weten dus bewustzijn, hoe meer er aan boord stapt van de situatie van die 

andere club en ons wordt gepresenteerd, hoe meer begeleiding hoe meer je daar 
aan boord stapt met jouw bewustzijn hoe scherper dat vibratieveld waar zij uit 

bestaan, want dat komt uit die 3%, de vorm hoe het zich gedraagd, hoe sterker dat 
wordt bevoorraad met jouw bewustzijn, intelligentie en dan zul je zien dat ineens 

een persoon in zo’n club uitstapt of iets anders gaat zeggen. Want die komt in 

aanraking met de informatievelden buiten die 3% en in één keer springt die aan. En 
dat krijg je nooit voor elkaar als je die club ingaat en je gaat zeggen wegdoen waar 
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je mee bezig bent, we hebben hier allerlei rapporten van allerlei onderzoekcentra 
daar staat in hoe het zit. Komt gewoon niet binnen, want die 3% zegt Nee! Dus je 

moet het op een andere manier doen, je moet het met BewustZijn doen.   
 

Ik zeg dit om besef te laten ontstaan hoe mee wij nog bewegen in de gedachten 
van wat er niet moet zijn. Dus ik zit in de intelligentie van mijzelf en ik kan dus ook 

niet met de mensen consequent meedenken. Ik kan er wel naar toe bewegen maar 
ik merk dat ik dat heel kort kan. Ik word er helemaal saai en leeg van en eigenlijk 

ook een vorm van onnodig. Dus dat is mijn binnenkant, laat die mensen alsjeblieft 
beslissen dat het geld morgen verdwijnt, dat is namelijk mijn gedachte! Laat die 

mensen beslissen dat alles onteigend wordt, dat is mijn gedachte. “ja maar dan 
geef je hun wel de macht”  “Lieg niet¨!!  ja, lieg niet. Geen dingen zeggen die niet 

waar zijn!   
 

Jouw BewustZijn moet rotsvast blijven staan  

 
Dus dit is wat er gebeurt, constant, tjak tjak links recht, links rechts.  

 
Vraag: Als onze kracht toe neemt neemt de andere kracht ook toe?  

M. Als jouw vrije vorm van denken aanwezig zijn en voelen zich verruimt en verder 
opent dan zullen de pogingen om je te verstoren zullen wel steviger geprobeerd te 

worden ingezet. Maar aan de andere kant ze kunnen niet bij je komen. 
 

 
Opmerking: Er zijn heel veel militaire activiteiten in Nederland. 

M. ja het is ook druk op de snelwegen. Ik geef even een voorbeeld hoe je energie 
kunt de-escaleren en nuanceren. Vertelt dat in Friesland een plostelinge 

onaangekondigde oefening werd gehouden. Toestellen van Amerikaanse 
Luchtmacht. M. zwaaide naar de man in de cockpit echt vanuit zijn gevoel en hij 

zwaaide terug. Een moment van contact. En is dat gewoon een groet? Nee het is 

iets anders. En zo moeten wij ongeveer met elkaar omgaan. Het is vanaf de kant 
van jou in het hologram vanuit de werkelijkheid waarin jij leeft, is het dat dingen 

voorbijkomen die gaan reageren op jou en doordat het een korte reactie, interactie, 
in energie wordt een deeltje van jouw bewustzijn mee gevibreerd in dat veld die 

kant uit. Dat zijn kwantumdeeltjes die met aandacht worden meegegeven. Het was 
een groet, alsof ik die mensen verwelkom en ik heb niet gedacht van nou ze gaan 

de boel hier belegeren er is hier van alles aan de hand. Nee, maak het maar open! 
 

Iemand brengt in (niet goed te verstaan) regelmatig kracht te verliezen. 
M. Hoe is het Nu dan? 

Ik voel dat de kracht steeds meer wordt ingedrukt. 
M. Ingedrukt, hoe komt het dat je dat zegt? Van waaruit vertel je dat. Wijst naar 

3% dit is waar je hem uitspreekt. Bewustzijnsportalen! Je bent zo krachtig, hoe 
komt het dat je dit benoemt? Angst omdat dat gisteren gebeurd is en je het nu 

kwijtraakt. “Het is altijd al zo gegaan”. Hoe weet je nou dat het zo is wat je nu 
denkt te voelen? Is dat wel zo? Is dat de absolute waarheid of kan het zijn dat je 

dat voelt uit een geheugencircuit? Net een antwoord op geven maar dit is een 

opening van bewustzijn van klopt dat wel? Wie spreekt hier, wie ben jij dat jij op dit 
moment dit zegt over jezelf? 
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Hiermee leggen we de basis van een heel groot onderzoek. Klopt het wel dat wat je 
voelt is dat ook echt werkelijk waar? Of gaat daar gewoon iets anders staan?  

 
Er draait een heel sterk identificatieprogramma  

 
Dat identificatieprogramma draait er over ons en daarom ben ik ook faliekant 

tegenstander van traumabehandelingen en regressiesystemen etc. want wij hebben 
niets te zoeken bij het reproduceren en het opnieuw inleven. Want je kunt het zelf. 

Wij beweren nogal wat, wij spreken heel sterk dingen uit waarover we ons ernstig 
moeten afvragen van heb ik dit nu zelf geproduceerd?  

Goed naar jezelf toe, je lichaam goed voelen, ik ben mij bewust van dat ik besta. 
Door de gratie van mijn bestaan kan ik waarnemen en ik heb zelf het vermogen om 

dingen te doorvoelen, doorzoeken ovver na te denken en nu ga ik mij heel goed op 
mijzelf richten van hoe is het nou met mijzelf? En er wordt niet aangesloten op wat 

er in geheugencircuits, zijn trillingsvelden, op wat daar drijft en rondwaait, dan zul 

je erachter komen dat het zelf antwoord geven, zelf reageren dat vereist 
inspanning voordat er een ander antwoord komt. De leugen is zo groot, dat ligt zo 

diep over ons heen, dat we daarmee binnen die 3% blijven. En dit is dus ook een 
dwangneurose.  

Alles wat jij nu vertelt komt niet uit jou, dit is hoe ze zich vooruit bewegen. Dit is 
wat er met ons gebeurt. Dit is de logica.   

 
Ik wil niet aanzetten om jezelf tegen te spreken en ook niet vanuit de mind te gaan 

zeggen van “oh ja maar dat ben ik niet” want dan wordt het een truukendoos! Hij 
moet vanuit een inzicht, een besef moet die ontstaan. Je moet jezelf op heterdaad 

betrappen dat je uit je hartskracht bent gestapt. Dat ik in de riedel van het proces, 
wat dus ook bestaat, dat je daar als het ware in zit. Want je hebt ook andere 

keuzes! Het gaat niet om wat waar en niet waar is. Het gaat om keuzes wat je 
vastpakt met je Bewustzijn, wat je uitspreekt en weet. Want zoals we onszelf in de 

problemen kunnen denken in de problemen kunnen spreken en in de problemen 

ons kunnen gaan voelen door onze eigen gedachten en het daaropvolgende circuit. 
zo kunnen we er onszelf ook uithalen!! En daarom moeten we ophouden met 

liegen!  
 

De vraag hoe gaat het met je? Wat ga je vertellen? Hoe voel je je eigenlijk zelf? 
Vraag: ik voel gevoelens van anderen. 

M. dwangneuroses, programma’s liggen overal in verpakt. Je neemt namelijk geen 
energie van een ander over. Dat zijn onjuiste gedachten. Maar je kunt wel 

waarnemen. Goed waarnemen, je makkelijk kunt verbinden, de organische 
zuignapjes op een ander zetten waardoor je heel snel kunt voelen wat een ander 

meemaakt dan is jouw eigen organische frequentieveld, het thuisveld waar je 
vandaan komt, is in staat om dat heel snel door de waarneming uit het veld op te 

bouwen. En als je dat zou zien dan kun je zien dat het uit jouw eigen 
informatieveld, je eigen bewustzijn wordt alles gereproduceerd. Maar het is niet zo 

dat je dat leest uit die ander. Dus je waarnemingsvermogen zit heel dicht er boven. 
De gedachten die je hebt dat je het overneemt van anderen laat je los. Die 

gedachten weghalen, instructies van een programma en dan werkt het in één keer 

niet meer. Inzicht van je innerlijke logica van hé op de manier dat ik denk dat het 
werkt klopt niet en dan stopt het gelijk omdat er een herziening plaatsvindt in het 
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veld en dan ga je kijken hoe ga ik er nu mee om. 
 

De kern is wat je benoemt in wat je voelt en er mee wilt gaan doen. Alles er 
omheen is niet relevant. Wat het voor je betekent en hoe lastig het allemaal is dat 

is eigenlijk onzin!  
We gaan nu echt naar een filtrering/scheidingsproces. Je moet hem opentrekken. 

Belangrijk en zeer waardevol want je houdt veel meer tijd over, je brein gaat tot 
rust komen als je heel veel dingen weg kunt laten vallen die er niet toe doen!  

 
Dus wat je moet doen is eerst de gedachten, de informatievelden die door je heen 

gaan die daar iets van willen maken, dit moet begrepen worden hè, die moet weg. 
Want het gebeurt toch al. Het is er al. Dus dat wat er al is dat hoeft niet helemaal 

aangekleed te worden met gedachtes, met percepties en ideeën van plus en min, 
aan de kant en de kern pakken.  En de kern is dat je voelt dat het iets doet. Punt 

uit! En dan moet je de waarheid spreken vanuit jezelf van wat jij voelt, denkt, wat 

jij kunt genereren wat jij hiermee zou kunnen doen. En dan neem je leiding i.p.v. 
erachter aan lopen. Dus je moet weghalen de ruis die het niet is.  

Nou dit komt nog vele malen aan bod.  
 

Niets suggereren. Wat wil je wel! Je wordt bijna op een ander spoor gezet. Nee, 
nee terug. Je moet mensen om je heen hebben die jou aanzetten, promoten om te 

kijken op je eigen manier.  
Wat is de reden dat je dit nu vraagt (net daarvoor werd datzelfde onderwerp door 

iemand anders bevraagd). Zo krabbelen ze zich vooruit! Denk er goed om wat hier 
gebeurt. Het zit zo slim in elkaar. En dan zou je logica kunnen zijn van ja maar dat 

is toch mijn vraag ik herken dat gewoon, maar je hebt je geidentificeerd met haar 
terwijl dat helemaal nietste maken heeft met wie jij bent, maar je herkent het wel. 

Dit zijn allemaal dwangstoornissen. En zo ernstig binnen een gestructureerde 
werkelijkheid dat je je bijna niet bewust van bent dat dat gebeurt. Dit is mijn 

vakgebied van waar ik vandaan kom. We kunnen erdoorheen zagen samen met 

elkaar. Dit moeten we niet laten verslappen dit moeten we opbouwen, knopen eruit 
en alertheid en bewustzijn messcherp brengen naar de plek waar het moet zijn! Dit 

is warriorschap. En ook echt liefde voor jezelf. 
 

Vraag: kan je dus alleen jezelf voelen en niet de ander? 
M. Denk jij dat ik ga voelen wat jij voelt? 

Heb jij het idee als bronwezen dat ik hier ga vertalen, voelen wat jij voelt?  
Nee. 

M Hoe komt het dan dat jij dat wel doet bij anderen? Want dat is wat je zegt.  
Nee want het gaat ongemerkt. 

M. Nee want je vertelt het.  Dit is heel belangrijk. Dit is uitzuiveren van de Bron. 
Het gaat niet om goed of fout, er zitten momenten tussenin die worden aan het 

zicht onttrokken. Jij legt een ogenschijnlijke mogelijkheid dat dat van de ander is 
en dat het dus ook van jezelf zou kunnen zijn en dat je wil weten of het nou van 

jezelf of van de ander is. Wat wil je met die vraag en antwoord doen? 
Ik vind het soms vervelend dat ik dingen voel die ik liever niet wil voelen en dan 

denk ik oh het is van die ander, die hoef ik niet te voelen.  

M. Dat is een dwangneurose. Als je alles wegdoet dat je zou willen weten, dat is die 
opstapeling van gedachten, dat je die nodig zou hebben om in een soort rust te 
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kunnen zijn. Stel je voor dat je daar helemaal geen zicht op krijgt, wil je dat dan 
nog steeds weten? Dit is een doodlopend stuk. 

Ik hoef niet te weten waar het vandaan komt. Ik voel wat ik voel. Het is goed wat 
ik voel.  

M. dat zuivere spontane, dat echte daar gaat het over. En alle andere dingen 
eromheen die lijken ermee te maken te hebben en dat hebben ze niet. 

De Force de Kracht is het sterkst bij de afwezigheid van de mind. Wees 
ongeïnteresseerd. Laat alles varen. Jij kunt alles zien, voelen en loslaten op het 

moment dat jij voelt dat dat zo is.  
 

Al die circuits eromheen die halen je uit het Nu weg 
 

Je gaat theoretiseren en dat zijn taalvelden van die 3%. Je gaat dingen denken, 
scenario’s in die eigenlijk in de Taal waar wij het over hebben overbodig zijn. Je 

moet de kaasschaaf over alles heen halen.  

 
De vele sterrengroepen die denken dit soort dingen niet. Ze zijn er en er zit geen 

aanhangsel aan of een dubbele agenda of nog even extra dingen willen weten of 
zich uitzuiveren. Het bewustzijn is daar helemaal paraat in het Nu.   Jij bent er, je 

voelt het, dit is het dat is het dat is het, dat is er, dat is er en het andere is niet 
belangrijk, het is al gebeurd.  

 
Wij moeten ons trainen om gedachten te onderscheppen. Wij zitten op het 

allerbreedste nivo van waar we zouden kunnen zitten, zitten we op zo’n 
denk ik op zo’n 90 % aan onnodige gedachten. 

 
We zijn zo gewend om dat te doen en het lichaam gaat zo in die modus om te 

denken dat het absurd is om te gaan beseffen dat het helemaal niet nodig is om te 
doen. Zo verslaafd is het systeem om te denken.  

 

Wat is de waarde van dat je antwoord op jouw “eigen” vraag wilt? Nul! Dus dat hele 
gesprek heeft ons 10 min tijd gekost wat niet nodig was want je wist het al. De 

humor inzien om to the point te komen met ons BewustZijn! En dat is een heel 
krachtig iets, vanuit een barmhartig hart want liefde en aandacht is iets heel 

intelligents, iets heel warms, maar het wordt ook uitgedeeld als een mokerslag, 
want de rommel die in het veld ligt die er niet hoort te zijn, die kan er met één 

zwieper eruit en wat er overblijft is stil, silense en rust. En alle cijfertjes, getalletjes 
en trillingsvelden die gaan rechtop staan en lijnen zich allemaal met elkaar uit en 

het wordt rustig, kalm en er is ruimte voor iedereen en voor alles. En er is nooit iets 
fout geweest. En daarom moeten wij tot dat besef komen.  

 
Inbreng: Dwangneurose en eten. Ik zie mijn snaaien snoepen eten. 

M. Wat doe jij nu? 
Ik ben dus aan het liegen.  

M. Ik zie het jou vertellen en zo krabbelen ze naar voren. Wij kunnen ze veel 
sneller stoppen als dat we zelf beseffen op dit moment. 

 

Inbr: Als die kracht zich opbouwt dan neig ik ernaar om wat te willen eten, 
snoepen is dat een demping van die kracht d.m.v iets tot me willen nemen?  
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M. Heb jij je ooit weleens gevraagd waarom er mensenmassa’s zijn die gaan bidden 
voordat ze gaan eten? Want wat is bidden? Aandacht. Niet persé in dankbaarheid 

voor dat voedsel, het is een aandachtspunt. Daar waar dwangneuroses oprijzen, 
whoem, de macht grijpen, is een tekort van je eigen bewustzijn je eigen aandacht, 

aanwezig zijn, het er zijn. 
 

Inbr: Ik vind het wel een fenijnige. 
M. Wat ga je doen?  Wat is er fenijnig aan? 

 
Inbr: Dat ik dan geen controle meer heb.  

M. Ja en Nu?  Ga je hem ook corrigeren voor jezelf? Hier (tikt op 3%) 3% beperkte 
mogelijkheden en onbeperkte mogelijkheden voor de rest. 

 
En toen was er het Gesproken Woord. Het gesproken woord wat voortkomt uit de 

binnenkant intelligentie, dat je weet en voelt van waaruit je dingen kunt doen. 

Weet je waarom veel mensen, bijna zo niet iedereen, als ze een sessie of 
behandeling nodig hebben weer met dezelfde klacht naar buiten gaan? Omdat die 

klacht wordt bevestigd in het behandelproces en omdat je weet dat je dat probleem 
echt hebt en nog sterker weet dan daarvoor is die nog sterker en nog krachtiger en 

heb je dus twee pakken koekjes nodig. Want dat is wat frequentie doet. Je moet 
hem eigenlijk zien te stoppen die dwangneurose. Het is een dwangstoring wegens 

een tekort aan eigen aanwezigheid in dat moment.  
Je kunt het heel ingewikkeld maken maar zo simpel is het. En ik ga niet beweren 

dat dit op die manier in één slag gelijk weg is want dat kan ik niet want ik weet niet 
hoe diepzinnig jij daarnaar gaat kijken en hoe diepzinnig jij daar korte metten mee 

gaat maken met je eigen gedachten en ik heb het niet over het denken hier maar 
het bewustzijn vanbinnen, want je weet wat voedsel is. 

 
Inbreng: woorden die denkt en uitspreekt je moet je er eerst van bewust worden.  

M. het stopt alleen maar door jezelf. 

 
Inbr: kind achter computer….bewust aandacht liefde. Ik zie het als een leerpoces. 

M. wat wil je nog leren dan want je zei net dat het een kwestie van bewustzijn is. 
 

Inbr: Ja dat is dus niet genoeg altijd. 
M. Kan dat dan? Kun je je ergens bewust van zijn en dat het dan toch zonder 

bewustzijn gebeurt? Om even de waarheid te achterhalen in het moment van jezelf. 
 

Inbr: ik zeg iets en dan komt het er toch anders uit dan ik wilde. Dit is een beetje 
wat jij ook net zei. 

M. je maakt een koppeling met een ander. Het gaat niet om goed of fout. Het gaat 
omdat wij Kosmische wezens zijn en dat wij in een oeverloze zone lijken te 

bewegen van allerlei sturingen en binnen no time, even helderheid kan er zijn en 
alertheid, en voor je het weet, klick, is die weg en is ‘ie ergens anders. Je moet 

even aan boord klimmen van jezelf. Als jij het bewustzijn in je draagt wat je zegt 
dat er is dan gebeurt dat niet. Het is open of dicht (bewustzijn) het is niet halfopen 

half dicht. Als we het besef in ons hebben, is een krachtveld, is een frequentieveld, 

als jij jezelf bewust bent van wat je voelt, van waaruit je spreekt en wat je aan wilt 
spreken dan kom je uit een redelijk consistent veld naar die persoon toe en dan 
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spreek je dat uit naar dat stuk bewustzijn. Als dat bewustzijn blijft dan kun je dat 
doen. Al het andere is niet dat bewustzijn. Dus het gaat niet over jou. Het gaat 

erom dat er iets anders is wat als het ware door jouzelf verslagen moet worden en 
dat begint alleen als jij de waarheid gaat spreken tegen jezelf. 

 
Het gaat om waarheid. In deze wereld hier kan alles omdat we ons overal achter 

kunnen verschuilen omdat we eigenlijk het net even iets anders kunnen maken dan 
dat het werkelijk is. En dat is een heel interessant mechanisme want daardoor kun 

je als het ware verhuld liegen en uiteindelijk als je dat je hele leven lang doet dan 
heb je het zelf niet meer door. Dwangstoornis is dat je de feiten niet onder ogen wil 

komen van je eigen handelen.  
Lijkt wel bijna ons levendoel: onder ogen komen wat het echt is. En daar zijn wij 

heel sterk in verblind geraakt.  
Dus het Koninkrijk binnenin ons gaat om absolute waarheid, eerlijk zijn en niet 

erom heen spinnen en iets anders maken. En ook zeggen ja dit doet er wel en dit 

doet er niet toe.  
 

Inbreng: Komt dat uit je mind of uit je gevoel alleen? 
M. Het draait om besef. En dat wat je nu doet, dat is niet wat jij doet maar dat 

komt uit die 3% en dat zijn afleidingmanoeuvres. Dat is niet wat jij doet maar dat 
zit in ons geprogrammeerd en als we ergens vast lijken te lopen of niet in een 

diepere laag in onszelf kunnen komen, binnen dat stuk, dat is ook een collectief 
stuk hoor, dan worden er extra scenario’s gelanceerd als een soort 

afleidingsmanoeuvres en ja daar ga ik dus niet in mee. Ik kan het ook niet, ik kan 
alleen maar horen wat je zegt en dat is heel helder en belangrijk namelijk dat je 

dat beseft waar het echt over gaat dat je dat alle ruimte moet geven en de rest 
compleet ongeldig verklaren. 

Dit is buitenaards contact waar we het nu over hebben op een heel ander nivo. Heel 
zuiver en straight, onverbloemd. Soms een beetje duwen dat je voelt vind ik dit 

nog eigenlijk wel leuk. Denk er goed om als je in contact bent met mensen uit 

andere sterrenwerelden die volledig vrij zijn van deze aankleefsels, hun bewustzijn 
brengt dus ook trillingen bij ons. En ik kan het uit ervaring zeggen omdat lichamen 

gecodeerd zijn met een soort van leugens kan ik merken ieder keer als ik contact 
heb dat dit lichaam daar moet op adapteren, moet aanpassen. Het lichaam wordt 

geraakt door waarneming van sterrenmensen en het geeft een hele golf van 
misselijkheid, misselijk nerveusiteit gevoel. En dan daarna zakt dat weg en dan 

wordt het rustig en heel wijs er komt heel veel wijsheid vrij in dat lichaam. 
 

Door de eerlijkheid en doorbreken van neuroses dat we die ook in relatie brengen 
tot die grote verandering waar we met elkaar in zitten. Want dit gesprek gaat 

natuurlijk over het grote geheel. En daartoe moeten we bij onszelf kijken en onzin 
moet weg!  

 
Inbreng: dat je verantwoordelijk bent voor wat je in dit moment voelt en de rest 

valt weg.  
M. dat is uiteindelijk de cirkel die zich …??  Dat klopt maar je ziet ook in deze 

wereld dat het heel hardnekkig is. Dus met die liefde, warmte, kracht die in ons ligt 

ons te richten op grote Kosmische doelen op herziening van deze werkelijkheid en 
interactie met andere sterrennaties, sterrenbeschavingen, mensen en niet mensen. 
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Dat is zoiets groots en tegelijkertijd iets heel normaals. Je ziet hoe snel dingen er 
weer insluipen. En het weghalen van vervuiling, ook die vervuiling om heel lief en 

leuk om over te praten, maar het is vervuiling omdat het er niet toe doet. Het 
weghalen ervan laat een enrome ruimte ontstaan in ons en die ruimte die zul je op 

een andere manier gaan gebruiken. Het is een enorme belasting. 
 

Bekrachtiging. 
In stilte gaan. Vanuit het besef. Vraag om één dwangneurose bij jezelf naar boven 

te halen. Waar je mee te maken hebt. Wat speelt je parten en wat komt vaak 
tevoorschijn. Wees je nu op dit moment hier helemaal bewust van jezelf. Al die 

gesprekken die zijn geweest, alles wat er gebeurd is alles valt in een rust en stilte, 
en er komt een sereniteit weer terug. Openheid. Je bent je bewust van je lichaam, 

je aanwezigheid hier. Een van de redenen van binnenuit waarom je hier bent is om 
inzicht te krijgen indeze ritmische beweging van energie die niet van jou is, 

dwangstoornissen.  

Ik vraag je heel eenvoudig om je bewustzijn te brengen naar het moment dat die 
dwanghandeling er is. Laat maar zien in jezelf, weet het in jezelf. Dit is wat er mag 

gebeuren. Kijk.   
Dan druk je ‘m op pauze. Blijf je gewoon in de pauzestand en dan besef je op jouw 

manier dat wat er allemaal gebeurt dat dat helemaal niets te maken heeft met 
jou…………..Soms lijkt het wel alsof je erin getrokken wordt. Alsof het je op de mouw 

gespeld wordt, alsof het iets van jou is. Maar je weet, dat is het besef, dat dit niets 
met jou te maken heeft…….dan ga je in de verdieping eronder kijken wat er in jezelf 

wordt afgesloten, besluitvaarrdigheid die de eigen vrijheid om te denken en te doen 
wat je werkelijk voelt. Je gaat hem helemaal in het besef brengen naar de 

verdieping eronder wat er door die dwangstoornis wordt dichtgetrokken……..en dat 
hoef je je alleen te realiseren in het moment.  

Het ene stuk ben jij met de vrijheid om te doen wie jij bent en te voelen wat je 
komt doen en het andere is iets wat niet van jou is, wie jij niet bent en dat probeert 

controle uit te oefenen op het stuk vrijheid en de vrije wil. Hier hoef je je alleen 

bewust van te zijn….en dan haal je de dwangneurose uit beeld, die parkeer je 
ergens anders buiten jezelf en wat er nog over blijft is puur jijZelf! En zo klim je 

aan boord van jezelf, het is innerlijk werk en dan ga je jezelf in dit moment maar 
eens ervaren. Wees je bewust dat jij bestaat, Aan! … Vrij….gewoon er zijn…...en op 

geheel je eigen manier laat je dit er zijn, stroomt door je lichaam door je bewust te 
zijn dat je je lichaam voelt, nu!….en dit frequentieveld, bewustzijn van jezelf 

openstellen op jouw manier als een bewustzijnsportaal openstellen voor andere 
Kosmische stromingen, Kosmisch Weten in jezelf tonen, geven en ontvangen...en 

alle slagbomen zijn weg…. 
 

Deze beweging gaan we een volgende keer samen verder uitbreiden.   
De hele dag doen we deze sessies en ze zullen steeds anders zijn totdat je de 

sleutel in jezelf vindt waarin je de doorbraak haalt. Dat gaan we allemaal voelen en 
d.m.v. uitwisseling elkaar ook confronteren. Ik roep je op om in dialoog te gaan 

met elkaar en met mij. Geen schaamte, zeg maar gewoon hoe het is, bevrijd je zelf 
als je ergens meezit want het is alleen maar goed als je iets vertelt dat er samen 

dingen worden gelanceerd en gemonteerd in het veld die andere frequenties 

brengen.  
 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath &Carla                        Pagina 29 van 29                Webpages  https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

Want dat deel in ons wat zo de leiding probeert te houden en de macht dat 
heeft tegenspraak nodig. 

Maar niet tegenspraak om te discusiëren maar tegenspraak met 
argumenten 

 
Wijsheid moet weer open gepeld worden. Dit is voor mij een heel essentieel 

onderdeel. Wij zetten dit met elkaar op de aarde neer omdat de kwantumdeeltjes 
die jij representeert gaan door het veld heen en vele andere mensen in deze wereld 

zullen zich net zoals wij ons bewust worden, zich ook bewust worden door deze 
kwantumvelden die wij representeren. Dus er komen heel veel mensen tot ditzelfde 

soort inzicht.  
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